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Yüksek Divan Kurulu Başkanı Uğur Dündar 

Sayın Başkan, Sayın Yönetim Kurulu Üyelerimiz, çok saygı değer Yüksek Divan Kurulu üyeleri, 

mutat toplantımıza hepiniz hoş geldiniz, onur verdiniz. Şimdi, her zaman olduğu gibi 

Cumhuriyetimizin kurucusu Büyük Önder Gazi Mustafa Kemal Atatürk başta olmak üzere bu 

cennet vatan uğruna hayatlarını feda eden tüm şehitlerimizin aziz hatıraları önünde hepinizi 

Saygı Duruşuna ve sonra da İstiklal Marşımızı okumaya davet ediyorum. 

Sayın Başkanım, Sayın Yönetim Kurulu Üyelerimiz ve Saygıdeğer Yüksek Divan Kurulu Üyeleri, 

bugün zannediyorum ki tarihi oturumlarımızdan birini gerçekleştireceğiz. Bu sözlerimin 

nedenini oturumumuzun akışı içinde hep birlikte göreceğiz ve yaşayacağız. Dün akşam 

Fenerbahçe Beko, EuroLeague play-off ikinci maçında birinci sırada bulunan Olympiacos’u 

mağlup etti. Takımımızı kutluyoruz ve İstanbul’da yapılacak olan iki karşılaşmayı da 

kazanmasını büyük bir dilek olarak seslendiriyoruz. Bu başarıda payı olan Erkek Basketbol 

Takımımızın Sorumlusu Sertaç Komsuoğlu’nu ayrıca kutluyoruz. 

  

Fenerbahçe bu sene Dünyanın En Büyük Spor Kulüplerinden biri olduğunu hem kadınlarda hem 

de erkeklerde EuroLeague şampiyonu olarak kanıtlamış bulunuyor. Bu sene EuroLeague 

şampiyonu olan Kadın Basketbol Takımımızı, yöneticilerini ve tüm sporcularımızı yürekten 

alkışlıyoruz. 

  

Futbola gelince gayet güzel başladığımız sezonda Dünya Kupası arasından sonra her takımın 

yaşayabileceği bir iniş ya da bir duraksama dönemine girdik. Bunu fırsat bilen Türk futbolunun 

kılcal damarlarına kadar nüfus etmiş bulunan derin yapı Adana Demirspor karşılaşmasından bu 

yana gözle görülen çok fahiş, inkar edilemeyecek veya spekülasyon olarak nitelendirilemeyecek 

bir kumpas içine girdi. Bunun son örneğini kendi sahamızda 3-3 berabere kaldığımız 

İstanbulspor maçında bir kez daha hep birlikte tanık olarak gördük. O karşılaşmanın özeleştirisi 

teknik olarak yapılabilir ama hakemin nizami golümüzü saymaması, durduk yere VAR’la birlikte 

rakip takım lehine penaltı üretmesi, kendi penaltımızı görmemesi… Bunların hepsi bu derin 

yapının Fenerbahçe’ye karşı nasıl dirençli bir saldırı içinde olduğunu gözler önüne serdi. 

Tahmin ediyorum Başkanımız bu konuda hepimizi bilgilendirecek ve benim sözlerime çok daha 

netlik kazandıracaktır. 

Ben sözümü uzatmıyorum ve hemen gündemimizin 4. Maddesi olan vefat eden çok saygıdeğer 

üyelerimizin adlarını okuyarak onların aziz hatıralarını anmış olalım.  



Yüksek Divan Kurulu Sekreteri İsmail Tepecik 

Mekanlarının cennet olmasını dilediğimiz, vefat eden üyelerimiz; 

Mehmet Ufuk İncili, Kamil Şükrü Düzgüner, Ziya Şengül, Sabih Kanadoğlu, Engin Erkoç, Zekai 

Saltoğlu, Adil Göksu, Ergün Nuri Coşkun, Samih Doğdu Özdemir, Necati Karakaş, Nişan Arek 

Kuyumciyan, Veysi Sucu 

Tekrar mekanlarının cennet olmasını, ışıklar içinde uyumalarını diliyorum. 

(Liste tutanağa eklidir.) 

 

Yüksek Divan Kurulu Başkanı Uğur Dündar 

Bu arada Başkanlık Divanı Başkan Vekili Mithat Yenigün ve Yazmanımız Elizabet Uğurlu’nun 

yoğun işleri nedeniyle aramızda bulunamadıklarını ancak sizlere sevgi ve saygılarını ilettiklerini 

ifade etmek istiyorum. Şimdi de Yüksek Divan Kurulumuza yeni katılan üyelerimizin 

duyurulmasını rica ediyorum. 

 

  

Yüksek Divan Kurulu Sekreteri İsmail Tepecik 

Aramıza yeni katılan 253 üyemiz var. Kendilerine hoş geldiniz diyoruz diyerek ilk 100 üyemizin 

isimlerini okumuştur. 

(Liste tutanağa eklidir.) 

 

Yüksek Divan Kurulu Yazmanı Zehra Didem Üretmen 

Herkese günaydın diyerek devam eder ve 153 üyemizin daha isimlerini okumuştur. 

(Liste tutanağa eklidir.) 

 

Yüksek Divan Kurulu Başkanı Uğur Dündar 

Efendim böylece toplam Yüksek Divan Kurulu üye sayımız 4.660’ı bulmuş durumda. Sayılarımız 

süratle artıyor. Çok yakın bir gelecekte tahmin ediyorum buraya sığmayacağız. Onun için de 

yeni düzenlemelere ihtiyaç doğacak. Şimdi gündemimizin en heyecan verici, en mutlu edici 

bölümüne geçiyoruz. Yüksek Divan Kurulu üyeliğinde 40 ve 50 yılını dolduran üyelerimize 

plaketlerini sunmak üzere Başkanımız Sayın Ali Koç’u sahneye rica ediyorum. İsmail Bey’den de 

bu mutlu günde huzurlarınıza gelecek olan 40 yıl ve 50 yıl plaketi sahibi üyelerimizi anons 

etmesini rica ediyorum.  

(Liste tutanağa eklidir.) 



40 yılını dolduran üyelerimiz; 

SÜLEYMAN DÜVENCİ KAMİL ÜNAL DURU, SABAHAT MAZLUMCUOĞLU, ÖMÜR AYŞE DURAL, 

MUSTAFA HOCAOĞLU, OĞUZ EMRE MUTLULU, SELAHATTİN SAYGAN, CEMAL SARAK, YUSUF 

EKŞİOĞLU, ZAFER UZUNOĞLU, ÜMİT BAYTAN, ABDULLAH ÖZLEYEN, ALİ ULVİ YAMAN, HAKAN 

ERTEM, HATİCE SELMİN PAZVANTOĞLU, İPEK FEYHAN UÇAR, İBRAHİM ÇALIŞKAN, ŞAKİR EMRE 

SEVGEN, MAHMUT SELİM BAYRAKTAR, TAHSİN KAYA, TAMURAY EKREM ERENSAL, AYHAN 

AKGÜL, LEVENT KEÇECİ,YÜCEL OKUTUR, HASAN NECDET SUNAY, RAFET SERTAÇ 

KAYSERİLİOĞLU 

 

50 yılını dolduran üyelerimiz; 

BAŞARAN ULUSOY, SUAT MÜFTÜOĞLU 

 

 

Yüksek Divan Kurulu Başkanı Uğur Dündar 

Sayın Başkanım çok teşekkür ediyoruz. Plaket sahiplerini de bir kez daha kutluyoruz. Nice 

yıllara dileğimizi seslendiriyoruz. Efendim şimdi gündemimizin 7. Maddesi olan Yönetim Kurulu 

Faaliyet Raporunun okunmasına geçiyoruz. Genel Sekreterimiz Sayın Burak Kızılhan’dan rica 

ediyoruz.  

 

Fenerbahçe Spor Kulübü Genel Sekreteri Burak Kızılhan 

Sayın Yüksek Divan Kurulu Başkanım, Sayın Başkanım, Saygıdeğer Yönetim Kurulu Üyelerim, 

Kıymetli Yüksek Divan Kurulu üyelerimiz ve ekranları başından bizleri takip eden büyük 

taraftarımız… Hepinizi sevgi ve saygıyla selamlıyorum.  

Sportif karnemizle başlamadan önce, geride bıraktığımız döneme dair özel, eşsiz bir parantez 

açmak istiyorum. Fenerbahçe Alagöz Holding Kadın Basketbol Takımımız, tarihimizde ilk kez 

Avrupa şampiyonluğunu elde etti. Erkeklerin ardından kadınlarda da, basketbolda Avrupa’nın 

bir numaralı kupasını kazanan Fenerbahçemiz, bunu başaran ilk kulüp olarak tarihe geçti. Kadın 

Basketbol Takımımız, aynı zamanda ING Basketbol Süper Ligi Nilay Aydoğan Sezonunun da 

şampiyonu oldu. Toplamda 17, üst üste 5. şampiyonluğunu kazanan takımımız, sezonu çifte 

kupa ile kapatmış oldu. 

Cumhuriyetimizin 100. yılında, Avrupa’nın en büyüğü olan ve bizlere bu mutluluğu yaşatan 

Fenerbahçe Alagöz Holding Kadın Basketbol Takımımızın tüm sporcularını ve teknik heyetini 

canıgönülden kutluyorum.  

 

 



Desteğiyle takımımızın yanında olan sponsorlarımız Alagöz Holding, Yükselen Çelik, Yemek 

Sepeti, Smart Güneş Teknolojileri, Altınyıldız, Pürsu, Acıbadem ve Suda Vitamin’e ayrıca 

teşekkür ediyoruz. 

Başka güzel bir haber daha: dün akşam Fenerbahçe Beko Erkek Basketbol Takımımız, 

Euroleague play-off ikinci maçında Olympiacos’u mağlup ederek rakibe 2023 yılında evindeki 

ilk mağlubiyetini yaşattı ve seride durumu 1-1’e getirerek ev sahibi avantajını ele geçirdi. Tüm 

takımımızı canıgönülden tebrik ediyoruz!  

Toplamda 3 galibiyete ulaşan takımın dörtlü finale yükseleceği eşleşmede, Takımımızın bu 

mutluluğu camiamıza hediye edeceğine inanıyoruz! Herkesi 3 Mayıs günü Ülker Arena’ya 

bekliyoruz. 

Bir parantez de yüzme şubemiz için açmak istiyorum. Fenerbahçemizin, olimpiyatlara en fazla 

sporcu gönderen kulüp olma kimliği ve 2024 Paris Olimpiyatları’na, en fazla sporcu gönderme 

hedefi ile yaptığı çalışmalar karşılık bulmaya başladı. 2024 Paris Olimpiyatları’nda, Ülkemize 

yüzmede ilk kotayı Fenerbahçeli yüzücümüz Kuzey Tunçelli getirdi. Sporcumuzu ve şubemizi 

tebrik ediyoruz. 

Son olarak Kürek Şubemizdeki başarıdan bahsetmek istiyorum. Hepimizin bildiği üzere son 5 

yılda Büyükler Türkiye Şampiyonası ve Büyükler Türkiye Kupası’nda her yıl 4 şampiyonluk 

olmak üzere toplamda 20 kupa kazandık. Kürek Şubemiz en son Büyükler Türkiye 

Şampiyonası’nda kadınlar ve erkeklerde Türkiye Şampiyonu oldu. Şubemizi, sporcularımızı 

kutluyorum. 

TÜM ŞUBELERİMİZİN 3 AYLIK PERFORMANSLARINI TAKIM MENAJERLERİMİZ BARKOVİZYON 

EŞLİĞİNDE SALONLA PAYLAŞTI. 

Kıymetli Yüksek Divan Kurulu Üyeleri, 

6 Şubat günü, ülkemizi hüzne boğan deprem felaketi ile sarsıldık. Aynı gün, yönetim kurulumuz 

ile yaptığımız toplantılar neticesinde, deprem felaketinden etkilenen vatandaşlarımız için, 

halkımızın AFAD ihtiyaç listesi kapsamında, deprem bölgesine yapmak istedikleri malzeme 

destekleri için, Ülker Stadyumu Fenerbahçe Şükrü Saracoğlu Spor Kompleksi'ni kullanıma açtık. 

Toplanan tüm malzemeleri, AFAD ile koordineli olarak afet bölgesine gönderdik. 

Yapmış olduğumuz yardım çağrısı sonrasında, Stadımızın, renk fark etmeksizin, 

taraftarlarımızın, üyelerimizin ve vatandaşlarımızın yardımlarını teslim ettiği bir koordinasyon 

merkezi haline gelişiyle birlikte, önemli bir toplumsal hareketin fitilini ateşleyen Kulübümüz, 

sporcularıyla da afet bölgesindeki insanlarımızın yanında oldu. Futbolcularımız, 

basketbolcularımız, voleybolcularımız, amatör şubemizin sporcuları ve teknik-idari kadroları, 



genç sporcularımız, stadımıza gelerek, depremin neden olduğu yaraları sarmak için yaptığımız 

çalışmalara destek oldular. 

Kızılay ile koordineli bir şekilde kan bağışı kampanyasını başlattık ve stadımızı 3 gün boyunca 

kan bağışına açtık. Birlik ve beraberlik bizim “Kanımızda var” diyerek, depremden kurtulan, 

tedavi altında olan canlarımıza can olmak için, herkesi kan vermeye davet ettik. 

Yönetim Kurulu Üyelerimiz ile birlikte afet bölgesinde depremin yol açtığı yıkımla ilgili çeşitli 

incelemeler ve temaslarda bulunmak üzere Kahramanmaraş, Adıyaman ve Hatay’a gittik. 

Kahramanmaraş, Hatay ve Adıyaman’a 500’er adetten oluşan çadırları gönderdik ve bölgedeki 

derneklerimiz vasıtasıyla dağıtımlarını sağlamış olduk. 

Türkiye Futbol Federasyonu’nun deprem bölgelerimiz için futbol kulüpleri adına attığı adıma, 

Hatay ve Kahramanmaraş’a 500’er adet konteynır bağışlayarak destek olduk. 

23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı’nda, depremin en çok zarar verdiği illerimizin 

başında gelen Hatay'da, çok özel bir organizasyona ev sahipliği yaptık. Zor koşullar altında 

bölgede yaşamını sürdüren çocuklarımızı, Fenerbahçe’nin iyileştirici gücüyle buluşturmak 

istedik. Bir Fenerbahçe geleneği olan 23 Nisan şenliğimizde, Başkanımız ve Yönetim Kurulu 

Üyelerimiz ile birlikte Bayram coşkusunu doyasıya yaşamak için çocuklarımızla bir araya geldik. 

Fenerbahçe Spor Kulübü olarak, depremden etkilenen tüm vatandaşlarımızın, çocuklarımızın 

her zaman yanındayız ve yaralarımızı birlikte saracağız. 

Saygıdeğer Yüksek Divan Kurulu Üyelerim, 

Geride bıraktığımız dönem, Fenerbahçe için unutulmayacak 4 Nisan’ın yıl dönümü idi. Takım 

otobüsümüzün, onlarca canımızın silahlı saldırıya uğradığı 4 Nisan 2015’in üzerinden tam 8 yıl 

geçti. 4 Nisan 2015, bizim için Fenerbahçe’ye kumpas kurulmuş 3 Temmuz 2011’in, 12 Mayıs 

2012’nin bir diğer yüzüdür. 

4 Nisan 2015’in yıl dönümünde, kulüp televizyonumuzda, Yönetim Kurulu Üyelerimiz Fethi 

Pekin, Can Gebetaş ve Kulüp Avukatımız İrfan Coşkun çok önemli açıklamalar yaptı. 

MİLYONLARCA FENERBAHÇELİ ADINA BİR KEZ DAHA TÜM SORUMLULARA, TÜRKİYE 

CUMHURİYETİ YARGISINA, DEĞERLİ YARGI MENSUPLARINA SESLENİYORUZ: 

HUKUKUN SESSİZ, ADALETİN ÇÖZÜMSÜZ, FAİLLERİN MEÇHUL, SUÇLULARIN CEZASIZ KALDIĞI, 

BİR SAAT, BİR GÜN, BİR AY VE BİR YIL DAHA YAŞAMAK İSTEMİYORUZ, FAİLİ BELLİ MEÇHULLERİ 

KABUL ETMİYORUZ! 

TÜRK YARGISI VE ADALETİ, BU KARANLIĞIN DEVAM ETMESİNE İZİN VERMEYECEK, 

İNANIYORUZ! 

 



Kıymetli Yüksek Divan Kurulu Üyelerim, 

Futbol Takımımız ligde 64 puanla ikinci sırada. Pazartesi günü stadımızda berabere kaldığımız 

maç hepimizi derinden üzdü. Ama iki kulvarda da hedeflerimize yürümeye devam ediyoruz. 

Ligde zirve takibimizi sürdürüyoruz. Henüz hiçbir şey kaybedilmiş değil! Bu hafta oynanacak 

maçlardan sonra, her şey daha da netleşecek. 

Futbol Takımımız için iki kulvarda da hedefine yürüdüğünü belirttim; bu yürüyüşte dönem 

dönem maalesef problemler, takılmalar oluyor, futbol bu, hepimizi üzse de bunlar bu oyunun 

gerçekleri. Ancak bu oyunun gerçeği olmamasına rağmen Fenerbahçe’nin hemen hemen her 

sezon karşısına çıkarılan, hakem oyunlarını, bu sezon da en açık şekilde yaşıyoruz!  

Bu konular ile ilgili geçtiğimiz hafta bir gazeteye bazı açıklamalarda bulunmuştuk. Geldiğimiz 

noktada, sözlerimizin ne kadar doğru olduğunu hep birlikte görüyoruz. Adaletin yegane 

temsilcisi, dürüstlük abidesi, mağdurların sesi, kul hakkının yılmaz savunucusu olan rakibimizin 

yaptığı, algı ve manipülasyonlar, artık ayyuka çıkmış durumda. Her şeyin odağında bunlar var! 

Her taşın altından onlar çıkıyor!  Başkanımızın ve yöneticilerimizin TFF ile olan görüşmesi! 

Kıyametler kopardılar nasıl olur diye!!! Derbinin hakemini belirlemeye gittiler diye algı 

yarattılar!  

Burada altını çizmek istediğim bir konu var, hep dile getirdiğimiz algılarla, manipülasyonlarla, 

Türk futboluna yön vermeye çalışan, trol hesaplar ve bunlarla kol kola girmiş gazeteci kimliği 

taşıyan şahıslar! Bunların manipülasyonlarla kamuoyu oluşturması, hakemleri ve TFF’yi baskı 

altına alma çabaları, sürekli Fenerbahçe’yi hedef almalarıyla ilgili bazı örnekleri ekranlardan 

yansıtacağız. 

Ali Naci Küçük’ün attığı tweetler ve o tweetleri paylaşan hesaplar ekrana gelir. 

Bir yerden bir mesaj geliyor. Aslında mesaj değil direkt talimat! Tek elden mesajı kopyalayıp 

yapıştırıyorlar. Yazım hatalarını bile düzeltme zahmetinde değiller. 

Şimdi soruyorum: Bu insanlar bu gücü nereden ve kimden alıyorlar? 

Bunu yapanları, cahil cesareti ya da ergen tipler diyerek kolayca geçiştiremeyiz! 

Sözde bir sosyal medya yasası çıktı değil mi? Ama sosyal medyanın, algı manipülasyonlarında, 

hiç azalma olmadığı gibi, giderek artan bir ivme var. Önceden yasadışı bahis reklamlarından 

kazanan bu yapılar, şimdi artık bazı kişilerce direkt olarak fonlanıyor ve yönlendiriliyor. 

Bu kişiler arasındaki her türlü maddi manevi ilişki araştırılmalıdır. Verdiğim röportajda da bu 

operasyonun parçası olanlar Kİ ONLARIN KİM OLDUĞU ÇOK AÇIK BELLİ, banka hesaplarının 

incelenmesi gerekiyor demiştim. 

 



Bir kez daha bu çağrımı yineliyorum: ne gerekiyorsa yapılmalıdır. 

Fenerbahçe TFF’yi ziyaret edince ‘başka takımların hakem atamasına müdahale etti, TFF ve 

hakemleri baskı altına almaya gitti’ oluyor, kendileri yapınca ‘kahramanca hakkını aramaya 

gitti’ oluyor! Ve bu tiyatro herkesin gözü önünde cereyan ediyor. 

Buradan topyekün Fenerbahçe ile uğraşan bu camiaya, başkanımızın karşı karşıya gelme, 

gündemlerinde, akıllarında her ne varsa milyonlar önünde ama açık açık konuşma teklifini 

yeniden iletiyoruz! 

Hani biz mertçe konuştuk, onlar mertlik bilmiyor … gibi çok büyük büyük sözler etti ya 

Galatasaray yöneticisi…  

Mert olan er meydanına gelir! Samimi olan, mert olan açık güreşir! Gelsinler, açıkça 

konuşalım!  

Biz sonuna kadar, gidebildiğimiz yere kadar mücadele ederiz ve edeceğiz. Yeter ki camiamız bu 

konuda arkamızda olsun…  

Başka bir konuya değinmek istiyorum. Fenerbahçeli diye manipülasyon yaptıkları TFF ile ilgili 

sadece iki tane örnek vereceğim, herkes neyin ne olduğunu net bir şekilde anlamış olacak.  

PFDK Kurul Üyesi Ilyas Çelik’in tweetleri ekrana gelir! 

Ülkemizde futbolu yöneten, tarafsızlığı ve bağımsızlığı sorgulanmaması gereken Türkiye Futbol 

Federasyonu’nun, Profesyonel Futbol Disiplin Kurulu’nda görev alan İlyas Çelik’in tweetleri! 

Kendisi açık bir Fenerbahçe düşmanı! İtham, algı ve yalanlarla Fenerbahçe’yi hedef alan bu 

paylaşımları yapan bu şahıs, TFF’nin en yetkin ve tarafsız olması gereken kurullarından, 

Profesyonel Futbol Disiplin Kurulu’nda yer alıyor! Sonra verilen kararların adaletini, 

tarafsızlığını, doğruluğunu bir düşünün! Bu kişiden tarafsız bir duruş beklemek normal midir? 

Bu kişinin Kulübümüz hakkında verilecek hiçbir kararda söz sahibi olmasını, imzasının olmasını 

kabul etmiyoruz! TFF yetkililerine de durumu anlattık, açıkladık. Çok sıkı takip edeceğiz. 

Tahkim Kurulu Üyesi Serdar Karahan’ın tweetleri ekrana gelir! 

Tahkim Kurulu’na atanan Serdar Karahan, Galatasaray taraftar grubunun KOÇ BOYKOT 

paylaşımını beğeniyor! Düşünün, kendisinin görüşüne başvurulan Fenerbahçe dosyalarında 

konuya nasıl tarafsız gözle bakacak 

Sadece iki örnek ile TFF’nin Fenerbahçe’ye bakış açısını da, TFF’nin ne kadar Fenerbahçeli 

olduğunu da buradan görün! 

 



Bir noktaya değinmek istiyorum; koskoca TFF! Türkiye’de futbolu yönetmeye çalışan 

federasyon! Siz, çalışanlarınız hakkında, kurullara atadığınız şahıslar hakkında nasıl sosyal 

medya kontrolü yapmazsınız? Nasıl bu konuları dikkate almazsınız? Nasıl bu kadar amatörce 

hareket edersiniz? Veya siz gerekli kontrolleri yaptınız ama bu şahıslar talimatla mı buraya 

geldi? Çıkın anlatın.. YA DEYİN Kİ HATALIYIZ ARAŞTIRMA YAPMADIK YA DA SAVUNUN 

KENDİNİZİ! Bu işler bu kadar basit olmamalı! 

Yapılan algılar ile TFF ve MHK baskı altına alınıyor!  

TFF, MHK Fenerbahçeli diyerek bu kurumlardan istedikleri her şeyi haksızca elde etmeye 

çalışıyorlar! TFF ve MHK da el birliği ile Fenerbahçe’den adaleti sakınıyor! Futbolcularımızın 

emeğini, Kulübümüzün ve taraftarlarımızın hakkını yok sayıyorlar! Hakemler şampiyonluk 

yarışına yön veriyor, bir takımın, kocaman bir camianın, maddi ve manevi emeklerini hiçe 

sayıyorlar.  

Fenerbahçe olarak, tüm bu yapılanlarla ilgili yazılı ve sözlü açıklamalarımıza ve adımlarımıza ek 

olarak, MHK Başkanı Sayın Lale Orta’ya, nisan ayında 4 tane resmi yazı yazdık. 

BUNLARDAN BİRİNİ BURADA AÇIKLAYACAĞIM. AMA KEŞKE SAYIN LALE HANIM’DA HER 

MEKTUBUMUZUN SON CÜMLESİNDE YAZMIŞ OLDUĞUMUZ GİBİ, BU GELEN MEKTUPLARI 

KAMUOYUYLA PAYLAŞABİLSE… ŞEFFAFLIK SİZİN ANA HEDEFİNİZ DEĞİL Mİ? BUYURUN ÇIKIN 

AÇIKLAYIN. BU SEZON SÜPER LİG’DE TÜM TÜRKİYE’NİN KONUŞTUĞU, GÜNDEMİ BELİRLEYEN 

İKİ MAÇ OLDU. BİRİ OFSAYTIMSI REZİLLİĞİNİN YAŞANDIĞI SİVASSPOR-GALATASARAY MAÇI, 

DİĞERİ FENERBAHÇE’DEN 2 PUANIN ALINIP RAKİBE VERİLDİĞİ ADANA DEMİRSPOR-

FENERBAHÇE MAÇI! 

FENERBAHÇE’Yİ KOLLUYOR, FENERBAHÇE’NİN GETİRDİĞİ İSİM DİYE ALGI YAPILAN SAYIN LALE 

ORTA. KATILDIĞI İKİ KURALINA GÖRE PROGRAMINDA FENERBAHÇE’NİN HAKKININ HAKEM 

ELİYLE ÇALINDIĞI MAÇA DEĞİNMEDİ!  

MEKTUPLARIMIZDAN BİR TANESİNDE KENDİSİNE BUNU SORDUK! NE CEVAP VERDİ BİLİYOR 

MUSUNUZ? ATAMALARIN KENDİSİNDEN ÖNCEKİ MHK TARAFINDAN YAPILDIĞI İÇİN, TÜM 

TÜRKİYE’NİN KONUŞTUĞU MAÇI EKRANA GETİRMEDİKLERİNİ SÖYLEDİ!  

ARTIK BUNUN TAKDİRİNİ KAMUOYUNA BIRAKIYORUM!  AMA! KİMSE BİZİM AKLIMIZLA ALAY 

ETMESİN!  

BURADAN TFF VE MHK HEPSİNE BİR KEZ DAHA SESLENİYORUZ:  

Kendilerinden beklentimiz çok açık ve nettir. Sezonun belli bir bölümü itibarıyla, sahadaki 

oyuna müdahil olup, Ligin tüm dinamiğiyle oynadılar! BARİ KALAN SON HAFTALARDA ADİL 

OLSUNLAR, ADALETLİ OLSUNLAR! BAŞKA BİR ŞEY İSTEMİYORUZ. 



 

Son olarak basın tarafında da, hem Fenerbahçe’ye bakış, hem Ali Koç nefreti, hem de trol 

manipülasyonunun aynı anda görüldüğü eşsiz bir örnek anlatacağım.  

Türk basının önemli isimlerinden Sayın Şansal Büyüka bir yazı yazıyor.  

Köşesinde bize yönelik eleştirisi de var. Bir bölümde de takım maç oynarken ‘istifa demeyi 

bırakın’ dediği bir bölüm var. 

ŞANSAL BÜYÜKA’NIN YAZISI EKRANA GELİR. 

Bu yazıda özetle, stadyumda maç devam ederken istifa seslerinin yükselmesini doğru 

bulmadığını ifade ediyor.  

Şansal Bey’in bu yazısı taşra baskısının çok az bir bölümünde yer alıyor. Ama ne hikmetse gece 

gelen bir talimat ile yazı gazeteden çıkarılıyor. 

ŞANSAL BÜYÜKA’NIN TAŞRA BASKISI İLE GELEN TALİMAT SONUCUNDA DEĞİŞEN SAYFANIN 

GÖRÜNTÜLERİ EKRANA GELİR. 

Şansal Bey, birkaç gün sonra bu olayı bir YouTube kanalında anlatınca, yine adresi belli bir trol 

kesimi bunu “spor basınına koç sansürü” diyerek manipüle ediyor. 

ŞANSAL BÜYÜKA İLE İLGİLİ ALGI TWEETLERİ EKRANA GELİR. 

Yani diyor ki; Sayın Şansal, Sayın Ali Koç’u eleştiren yazı yazdı. Sayın Koç, Demirören Medya 

Grubu patronlarını aradı ve yazıyı kaldırttı. Şansal Bey de bu sebeple istifa etti.  

YANİ FENERBAHÇE OLAYIN MAĞDURU İKEN KATİLİ DURUMUNA GETİRİLİYOR! 

Sonra olayı çok fazla abarttıklarını fark ediyorlar ve sakince ortalığı bulandırmadan kapatmaya 

çalışıyorlar. 

Bakın bu örnek yukarıdaki anlattıklarımla ilgili çok net ve somut bir örnek. Hem troll aktifliği 

hem de Fenerbahçe’ye bakış açısı anlamında en iyi örneklerden biri. 

Özetle Fenerbahçe her köşeyi sarmış bu köhne zihniyetle ciddi bir mücadele veriyor. 

Fenerbahçe’nin bu mücadelesindeki en büyük, en önemli, en vazgeçilmez gücü de camiasıdır! 

Sizlersiniz! Siz olmadan bu kirli yapı ile savaşmak ve başarılı olmak mümkün değil!  

Sözlerime son verirken; 

Ulu Önder Mustafa Kemal Atatürk’ün, Kulübümüzü ziyaret edişinin 105. ve Kulübümüzün 

kuruluşunun 116. yıl dönümünü kutluyorum, Asırlık Çınar Fenerbahçemize başarılarla dolu nice 

yıllar diliyorum.  

Cumhuriyetimizin gururlu 100. yılında, Ulu Önderimizin Fenerbahçemizi ziyaretinin 105. yıl 

dönümünde, Anıtkabir’e Atamızı ziyarete gideceğimizi, milyonları temsilen onun bizi ziyaretinin 

iadeiziyaretini gerçekleştireceğimizi paylaşıyorum. 



Bugün, Futbol Takımımızın akşamki Sivasspor maçına ek olarak Fenerbahçe Göksel Çelik 

Tekerlekli Basketbol Takımımız, Fenerbahçe Opet Kadın Voleybol ve Fenerbahçe HDI Sigorta 

Erkek Voleybol Takımlarımızın da maçları var. 

Tüm takımlarımıza başarılar diliyorum! 

Hepinizi saygıyla selamlıyorum, bir sonraki buluşmamıza kadar sağlıklı günler diliyorum." 

 

Yüksek Divan Kurulu Başkanı Uğur Dündar 

Genel Sekreterimiz Sayın Burak Kızılhan’a çok teşekkür ediyorum. Anlattıklarını yarım asrı aşkın 

bir süredir bu Ülke’de gazetecilik yapan kıdemli medya mensubu olarak ben bile şaşkınlık 

içinde dinledim. İnanıyorum ki bu operasyonlarda yani Sayın Şansal Büyüka’nın kendisi çok 

değerli bir meslektaşımızdır, yazdığı yazının operasyona uğraması, sansürlenmesi hem Şansal’a 

haber verilmediği gibi hem de öyle tahmin ediyorum Genel Yayın Yönetmeninin bile haberi 

olmamıştır. Yani bir görünmez el böyle durumlarda devreye giriyor ve gazete patronunun bile 

bazen haberinin olmayacağı çabuklukla gereken işlem yapılıyor. Bunu medya tarihinde ilk kez 

görüyoruz. Sayın Genel Sekreterimiz Burak Bey’in anlattıkları futbol dünyasında diğer 

kurumlarda olduğu gibi çivinin çıktığını ve her kurumun gösterdiği yeniden düzenlenme 

zorunluluğunun futbol için de geçerli olduğunu gözler önüne seriyor. Hakikaten A’dan Z’ye bir 

temizlik bu derin yapıyı tasfiye geleceğin olmazsa olmazıdır diye düşünüyoruz. Mutlaka 

olmalıdır. Dileğimiz bu.  

Aramızda bir önceki dönem Yüksek Divan Kurulu Başkanı sevgili Vefa Küçük’ü yine sağlıklı 

olarak görmenin mutluluğunu yaşıyoruz. 

Denetim Kurulu Faaliyet Raporu’nun okunması için Sayın Mehmet Vodina’yı mikrofona davet 

ediyorum.  

 

Raporu, kürsüye gelen Denetim Kurulu Üyesi Mehmet Vodina okudu. 

(Rapor Tutanak Ekindedir.) 

 

 

Yüksek Divan Kurulu Başkanı Uğur Dündar 

Evet şimdi gündemimizin en önemli maddelerinden birine daha geçiyoruz. Yönetim Kurulu ve 

Denetim Kurulu Faaliyet Raporları hakkında görüşmeye geçiyoruz. Önce değerli üyelerimizden 

Sayın Turgut Gür’ü davet ediyorum. 

 

 



Konuşmacı TURGUT GÜR  

Ben konuşmamı ana metnini Fenerbahçe spor kulübünün bilançoları ve mali tabloları üzerinde 

yapmak istedim ama biraz önce Mehmet Vodina’nın mali genel kurulunda açıklanacağını ifade 

etti ama genel olarak hepimiz aşağı yukarı biliyoruz. Cumhuriyetimizin 100. Yılını kutladığımız 

bu yılda Fenerbahçe forması taşıyan tüm sporcularımızdan şampiyonluk beklememiz çok doğal. 

Amatör branşlarımızda sporcularımız aldıkları sonuçlarla Fenerbahçe formasına layık 

olduklarını gösteriyorlar. Kadın basketbol takımımız göğsümüzü kabarttı. Dün akşamki maç 

muhteşemdi, inşallah İstanbul’da da 1-1’in sonucunu alacağımıza eminim. Cumhuriyetin 100. 

yılını kutlama neticesinde kulübümüz eminim ki programlar hazırlıyor. Ben de Fenerbahçeli 

Sporcular Derneği başkanı olarak programlar hazırladığımızı belirtmek istiyorum. 

Cumhuriyetimizin 100. Yılında tüm şehirlerimizde Fenerbahçe dernekleri ile birlikte 

Cumhuriyet koşuları düzenliyoruz. Biz her divan toplantısında geleneksel olarak, kulübümüzün 

kuruluşunun bilançolarını izleriz ve sunumları değerlendiririz. Son derede değerli olan bu 

sunumlar çok önemlidir. Burada bunu izledikten sonra herhangi bir yorumda bulunmuyoruz. 

Biraz geriye gittiğimizde, ben geçen seneki rakamları ifade etmek istiyorum, 3 yıl önce son 

derece büyük bir borç içindeydik, 6 küsur milyon Euro idi, Euro’nun 7-8 olduğu zamanlarda 

büyük bir akıllılıkla bir operasyon yaptı yönetim kurulu. Bugün Euro’nun 22 lira olduğuna 

bakacak olursak, döviz borcunun tl’ye dönmüş eve plan içerisinde yayılmış olması, konsolide 

tabloları dikkate aldığımız zaman Fenerbahçe’yi başkanımız çok önemli bir krizden kurtardı. 

Buradan bu operasyonu yapan Başkanımız Ali Koç’a şükranlarımı sunuyorum.  Bununla birlikte 

bizler bu tabloları izlerken bazı eksiklikleri yaptığımızı düşünüyorum. Bir kuruluşun mali 

durumu güçlü olursa güçlü olur, zayıflarsa birtakım sorunlar çıkar. Bu konuda daha evvelki 

yönetimlerden bugüne kadar bu tablolar açıklandığı zaman ne yorumlar yaptık? Burada 

konunun uzmanları var, bu konudaki eksikliğimizi ifade etmek için söylüyorum, aslında bizler 

Fenerbahçe’nin mali durumundan, borçlarından sorumlu kim diye sorduğumuzda, yönetim 

kurulunu mu, denetim kurulunu mu, başkanlık divanını mı düşünüyorsunuz? Hayır, burada 

sorumlu olan bizleriz. Bizler analizler yaparak bunu YDK aracılığıyla yönetimimize iletmeliyiz 

diye düşünüyorum. Fenerbahçe’nin tesisleri var, Ülker Arena, Can Bartu, Dereağzı, yeni 

yapılacak tesisler gibi. Bunlar öz kaynağımız ile finanse ediliyor. Bunları siz değerli 

arkadaşlarımıza hatırlatmak için söylüyorum. Çözüm üretmemiz gerektiğini düşünüyorum. 

Çözümü de buraya arz etmemiz lazım. Yeni gelir kaynakları yaratacak projelerimiz olmalı. 

Yabancı oyunculara ödenen transfer ücretleri aslında bu borcun ana sebebi. Düzenlemelerle en 

fazla 5 sporcu olmalı. Tüm Türk sporu için böyle. Ayrıca transfer ücretlerinde oyuncuların 

oynadığı maç sayısına göre değerlendirme yapılmalı. Altyapımızdan gençleri bulmalıyız, 



parlatmalıyız hatta ihraç etmeliyiz. Fenerbahçe’nin mali portföyünü ancak böyle arttıracağımızı 

düşünüyorum Sermaye artışına ihtiyacımız olduğunu düşünüyorum. Sermaye artışına katılanlar 

Fenerbahçeliler olmalı. 50 bin üyemiz var, yılda 1000 euro ödesek hepimiz, 50 milyon Euro 

olur, yıl sonunda 250 milyon Euro olur. Bu çok ciddi bir gelir. Öder miyiz ödeyebiliriz, çözüm 

üretmeliyiz, uygulanabilir veya uygulanamaz… Çözüm üretmeliyiz diye örnekler veriyorum, 

uygulanabilir ya da uygulanamaz ancak mutlaka yapmalıyız. Spor teşvik kanununa bir madde 

eklemeliyiz. Türkiye süper ligindeki tüm kulüplerin 2022 sonundaki bilançolarındaki borçlarını 

bir defalığına kamu zararı yazıyoruz. Türk sporunu teşvik etmek için bunu bir defalığına mahsus 

yapabilirsiniz. Bundan sonraki toplantılarda da konuşurken fikir üretmeliyiz, burası fikir 

topluluğu olmalı. Hepinize en derinden sevgililerimi iletirken, Fenerbahçe’nin şampiyonluklarını 

şimdiden kutluyorum.  

  

Konuşmacı SUAT MÜFTÜOĞLU 

Uğur Bey harikulade bir konuşma yaptı. Burası bir senato. Burada alınacak kararların yönetime 

iletilmesinde çok önemli işlevimiz var. 50 yılımı doldurdum; bu 50 yıl içerisinde hiçbir Genel 

Kurulu kaçırmadım. YDK üyesi olduktan sonra fevkalade durumlar dışında hiçbir YDK 

toplantısını da kaçırmadım. Herkesin, buradaki bütün arkadaşlarımızın mutlaka bu 

toplantılarda olması lazım. Fenerbahçe'nin sorunları var. O sorunlara çözüm bulunması lazım. 

O sorunlara çözümleri burası bulacak. Biraz evvel Başkanımız açıkladı, burası 4 bin küsür üye. 

Aslında burası çocuklar ve torunlar ile birlikte 15 bin, 16 bin hatta 20 bine yakın bir gruptur. 

Burası Fenerbahçe'nin kaderini çizen senatodur. Değerli arkadaşlar 50 yıl nasıl geçti değil mi? 

Geçiyor... 1973 yılında Allah rahmet eylesin Emin Can Kurtaran Başkanımız Havalimanına 

gelmişti. Ben de gümrük müdürüydüm. Benim Fenerbahçeli olduğumu öğrenmiş. Bana dedi ki, 

seni Fenerbahçe üyesi yapacağız. Hakikaten 1 hafta sonra kartım geldi ve üye oldum. Çok da 

mutlu oldum. Çünkü Fenerbahçe çok başka bir olgu. Fenerbahçeli olmak herkes için bir şereftir, 

herkes için bir mutluluk kaynağıdır. Diliyorum ki herkes Fenerbahçeli olsun. Hepinize 

saygılarımı sunuyorum. Sağolun, varolun... 

  

  

 

 



Konuşmacı HASAN GÖZDERESİ  

Bir konuyu ifade etmek istiyorum, Kayseri maçında takımımız 4-1 galip iken taraftarımız hem 

takıma hem yönetime tepki gösterdi. Ben bunu kabul etmiyorum.  Fenerbahçe’yi kimseye 

yedirmeyelim. Sn. başkan Ali Koç’a sahip çıkalım. Senin yanındayız Başkan! 

  

Konuşmacı ESRA ÖZTÜRK ÇİLİNGİR 

Çok kısaca gündem maddesine ilişkin birkaç şey söylemek istiyorum. Öncelikle 23 Nisan 

tarihinde Başkanımızın deprem bölgesindeki çocuklarla birlikte olmasına ilişkin gösterdiği 

duyarlılık için teşekkür etmek istiyorum. Çünkü bizler bir şekilde normal, güncel hayatımıza 

döndük ama oradakilerin acıları hala taze ve ateş düştüğü yeri yakıyor. Asıl kürsüye çıkmak 

istemememin sebebi ise 3 Mayıs Atatürk’ün Kulübümüzü ziyaretinin 105. yılında 1907 

Derneğinin kuruluş yıl dönümünde Sevgili Başkan Rıfat Perahya kulübümüzün stadımızın adının 

Atatürk Stadyumu olmasına ilişkin önerisini yüksek sesle dile getirmişti. Ben, bu yoğun spor 

gündeminde bu konunun geri plana atılmasını istemiyorum. O yüzden burada ki burası 

kulübümüzün senatosu, burada bir kez daha yüksek sesle dile getirmek istiyorum ki eğer bir 

stadın adı Atatürk olacaksa bu en çok bizim stadımıza yakışacaktır. Bir Fenerbahçeli kadın 

olarak bugün sizlerin karşısında bu kürsüde söz alabiliyorsam Ulu Önderimiz Atatürk 

sayesindedir. Ruhu şad olsun. 

  

Konuşmacı FUAT DURUTAŞ 

Bir konuşma hazırlamıştım. Sayın Kızılhan metnimin tamamen değişmesine yol açtı. Bu 

federasyonda yer alan PFDK’daki İlyas diye birinin diğer taraftan Tahkim Kurulu’nda da bir 

başka Fenerbahçe düşmanının olduğunu ve bunun için girişimlerde bulunulduğunu söyledi. 

Ama o adamlar hala orada. Ne zaman gidecekler? Nasıl bunu başaracağız? Biz buradan bunu 

söyleyeceğiz ve bunun başarılması için ne kadar bekleyeceğiz? Geçen YDK’da Sayın Yavuz 

Kayral ağabeyimiz –yok sanıyorum burada- ‘bu içerideki sistem’ dedi. ‘Ne yaparsanız yapın 

bunu aşamazsınız’ dedi. ‘Bu çok zor, temennilerle olmuyor’ dedi. Kesinlikle kendisine 

katılıyorum. Öncelikle şunu söylemek istiyorum. Önceki YDK’da da başkanım beni anons 

etmişti ama ben rahatsızlanmıştım. O rahatsızlığım esnasında bana müdahale eden YDK üyesi 

doktorlarımıza ve yönetimden Sayın Selma Rodopman, Erol Bilecik, Burak Kızılhan ve ismini 

unuttuğum, benimle ilgilenen herkese çok teşekkür ediyorum. Geç bir teşekkür oldu kusura 

bakmayın.  



30 Temmuz 2022’deki YDK toplantısında rahmetli babamın bana bir söylemini aktarmıştım; 

’Fenerbahçe’nin dostu yoktur, kendi vardır. Fenerbahçe kendisiyle var olmaktadır.’ O 

konuşmamdan sonra bazı üyeler beni eleştirmişti. Biz Fenerbahçe Spor Kulübü sporcuları 

olarak eskiden bir arada oturup çay, kahve içerdik… Dediğim yanlış anlaşılmış. Fenerbahçe’nin 

diğer takım taraftarlarıyla bireysel olan ilişkilerinden bahsetmiyorum. Fenerbahçe’nin kurumsal 

olarak dostu olmadığından bahsediyorum. Fenerbahçe yalnızdır. Bu benim şahsi fikrimdir. 

Kabul edersiniz, etmezsiniz. 

  

Konuşmacı HÜDAVERDİ AKSEN 

“6 Şubat depreminde hayatını kaybedenlere Allahtan rahmet diliyorum. Yardımların 

dağıtımlarını sağlayan Sayın Başkanımıza ve Yönetim Kurulumuza teşekkür ederim. 

23 Nisan’da çocuklarımızı sevindirerek dünyanın en güzel hareketini gerçekleştiren Sayın 

Başkanımıza ve Yönetim Kurulumuza tekrar teşekkürler. Eurolig bayanlarda bayan basket 

takımızı, hem erkek hem bayanlarda başarılarımızın devamını diliyorum. Bu konuda Sorumlu 

Yönetim Kurulu Üyemiz başta olmak üzere, Sayın Başkanımızı tebrik ediyorum. Eurolig 

erkeklerde skoru 1-1 hale getirdik, inanıyorum ki İstanbul’da bu işi bitireceğiz. Aynı yıl, dünyada 

hem erkek hem de kadınlarda Eurolig Şampiyonluğunu yaşayan tek spor kulübü olacağız. 

Görsellerini izlediğimiz, başarılarla çok mutlu oldum. Futbolda da bu durumun, Sayın Jesus 

tarafından giderileceğine inancım tamdır. TFF ‘de derin bir kurumsallık sağlayan lobiler 

faaliyetlerine devam etmektedir. Gol atıyoruz sayılmıyor, açık ve net penaltılarımız verilmiyor. 

TFF Fenerbahçe’yi gelir kapısı haline getirmiş, diğer takımların aldığı cezalar Tahkim Kurulu’nda 

kaldırılırken, bizlere verilen cezalara yaptığımız itirazlar hiçbir şekilde kabul görmemektedir.  

En yakın örnekle; Karagümrük maçında statta 1.000 kişi vardı ve hava kötüydü. 150 bin TL para 

cezası aldık, adam başı 1.500 lira, böyle bir ceza olabilir mi? Kulübün kötü tezahüratı engelleme 

şansı yoktur. Örneğin; Futbolcumuz İsmail’i oyundan düşürmek için son derece haksız şekilde 

futbolcumuzun verimliliğini azaltıyorlar. Malum takımın kadrolu trol ordusu ve trol haline gelmiş 

yöneticileri var. Bunlara karşı dik duralım…  

Cumhurbaşkanımızın adını kullandığı iddialarıyla Ahmet Ketenci’yi karalanmaya çalışıldı. 

Federasyon temizlenmeden Türk Futbolunun kalitesi artamaz, marka değeri yükselemez. 

Öncelikle düşüncem, özerk bir federasyonun derhal sağlanmasıdır. MHK ve Disiplin, Etik Kurulu, 

PFDK çok önemlidir. 



Sayın Burak Kızılhan’ın da belirttiği gibi, çetenin temsilciliklerini yapan kişiler bulunmaktadır. 

Aleyhimize sosyal medya yayınlarını kendi hesaplarından yapma cesaretini bulmaktadırlar.  

Bu tür oluşumların var olmalarını istemiyoruz. Kurul üyeleri profesyonel anlamda tarafsız 

kişilerden oluşmalıdır. Bu organizasyonların ve oluşumların takipçisi olmalıyız. 

Ceza uygulamaları kaldırılmalıdır, Passolig varsa bu sistem değişmelidir. Kulüp Yönetimine ne 

yazık ki son derece sert eleştiriler gelmektedir, Sayın Burak Bey detaylı olarak tümünü açıkladı. 

Bizler en küçük bir tökezlemede, manipülasyon ve yayınlara başlayarak bizi kışkırtıyorlar. 

Bazı taraftar gruplarımız bunlara karşı dik durmalı ve paye vermemelidir, onların paylaşımları 

desteklenmemeli ve engellenmelidir. Futbol takımız hala ligde en önemli şampiyon adayıdır. 

Sayın Jesus bile, taraftarımız şampiyonluğa bizim kadar inanmıyor diyerek önemli bir noktaya 

dikkat çekti. Bundan ders çıkarmalıyız. Statta tek ses olmalıyız, daha maça çıkmamış 

oyuncumuzu yuhalamak bize yakışmaz. Biz takımımızı son saniyeye kadar desteklemekle 

görevliyiz. Taraftarımız, kulübümüze hep destek tam destek olmalıdır. Sayın Başkanım, 

başarılarıyla tescilli hocamızla sürekliliği sağlayarak devam etmeliyiz. Başarılarımızın temeli 

istikrardır. Hocamızla çalışmaya uzun yıllar devam etmeliyiz 

İki konudan bahsetmek istiyorum… 

Bize mertlik öğretmeye çalışan beyefendiye, mertlik yapmadığımızı iddia eden şekilde hiçbir 

zaman mert olmadınız! (Erden Timur’a) Sizin mertliğinize alışık değiliz. 

Sayın Esra Hanım’ın da belirttiği gibi; Atatürk Stadı olarak değişen adı ile stadımızda görkemli bir 

kutlama yapmak bize yakışır. 

Burada aşmamız gereken; Spor Genel Merkezleri yönetmeliğine göre, Atatürk Olimpiyat Stadı 

yani Atatürk ismi İstanbul’da olduğu için, burada İstanbul büyük bir şehir olduğundan, 

Anadolu’da olan bu yönetmelikte değişiklik yapılabilir. Anadolu ve Avrupa yakaları olmak üzere, 

yönetmelik değişikliği yapılabilir. 

Stadımızın adı; ATATÜRK Fenerbahçe Stadı olmalı. 

Herkese saygılarımı sunuyorum.” 

 

 

  



Konuşmacı UFUK AYDIN 

Biz her konuşmamızı ilkesel değerler kapsamında yapıyoruz. Doğru ve iyi neyse onu 

anlatıyoruz. Güçlünün yanında değil haklının yanındayız. 45 sene oldu Fenerbahçeliğime, 

bundan sonra da böyle devam edecek. Daha önce bize konuşma sırası geldiğinde bir oylama 

yapıldı ve bizim konuşma süremiz kısıtlandı. Malumunuz 14 Mayıs’ta gerçekleşecek seçim çok 

önemli bir seçim olacak. Bu seçimde bizim ve taraftarımızın asla taraf olmaması 

gerekiyor.  Fenerbahçe siyasette taraf olamaz! Biz günlük siyasi polemikler yapmamalıyız. Biz 

tüm siyasi partilere eşit görüşte yaklaşmalıyız. Kişiler siyasi tepkilerini sandıkta versinler, burası 

yeri değil. Herkesin bir görüşü var benim görüşüm de budur. 

  

Konuşmacı ERCAN AKIN 

Şu anda buraya 1907 derneğinin bir önerisini değerlendirmek için gelmiş bulunuyorum. Atatürk 

ilkelerine uygun olarak kulübümüz için bir projeye adım atmak istiyoruz. Derneğimizin 30. Yılını 

kutladığımız gecede stadımızın adının Atatürk stadı olarak değiştirilmesini önermiştik. 

Başkanımız Ali Koç, bunu memnuniyetle karşılamıştı bu da bizi ziyadesiyle mutlu etmişti. 1907 

derneği olarak sevdamızdan, kararımızdan son derece eminiz. Bu önerimizin hayata geçirilmesi 

için siz değerli divan kurulu üyelerimizin desteğini bekliyoruz.  

   

Konuşmacı AZİZ AYBEK 

Selamlama... 

Arkadaşlar Federasyon hakkında belgelerle konuştu. Neticede Federasyon kendi içinde bir 

sistem geliştirmiş. Bu sistem de herhalde Galatasaray ile ilgili bir sistem. Çünkü son 20 yıla 

baktığımızda Galatasaray'ın 9, Fenerbahçe'nin 6 şampiyonluğu var. Beşiktaş'ın, Başakşehir'in 

Bursa'nın şampiyonlukları var. En son 38 yıl sonra Trabzonspor şampiyonluğu var. Neredeyse 

başka bir takım bulsalar o takımı şampiyon yapacaklar. Sistemi böyle geliştirmişler. Fenerbahçe 

şampiyon olmasın diye her şeyi yapıyorlar. Yeter ki Fenerbahçe şampiyon olmasın da hangi 

kulüp şampiyon olursa olsun önemli değil... Kurguyu böyle geliştirmişler. Şimdi Federasyon 

başkanı atamayla geliyor. Atamayla gelen adam ne yapar? Kendisine verilen direktifi yerine 

getirir. Ki öyle de zaten, kendisine verilen direktifleri yerine getiriyor. Son dönemdeki hakem 

hatalarına baktığımız zaman bu çok net bir şekilde ortaya çıkıyor. İşte biz de sürekli bekliyoruz. 

Yönetim Kurulumuz da bekliyor. Adalet olsun da Fenerbahçe şampiyon olsun diye. İnanın 

arkadaşlar bunlar adalet falan getiremezler. Öyle bir kimlikleri de vasıfları da yok. Ülkede zaten 

bütün kurumlar bitmiş durumda. Federasyon kurumu da bitmiş... Bunlardan adalet beklemek 

Bülent Ersoy'dan çocuk beklemek gibi bir şey ya! Hakikaten öyle! 

  



Basketbolda biz her sezon şampiyon oluyoruz, erkeklerde ve kadınlarda. Orada başarılı 

oluyoruz. Peki Futbolda neden olamıyoruz hiç bunu soruyor muyuz kendimize? Çünkü futbolda 

dediğim gibi Galatasaray sistemini geliştirmişler. Bazen başka takımlara da yarıyor. İşte ondan 

sonra öyle bir algı yapıyorlar ki taraftarları da o algının içerisine sokuyorlar. En son İstanbulspor 

maçında uyduruk bir penaltı ve verilmeyen golümüz var. Ha keza Adanademirspor maı da öyle. 

Toplasan şu anda Galatasaray'a verilen Sivasspor maçındaki penaltı, ondan önceki maçlarda 

verilenler ve son olarak Karagümrük maçında verilen penaltı... Resmen 5 puan. Ee? Bize 

verilmeyen net 5 puan da var. BU hesaba göre bizim bunlardan önde olmamız lazım. Çok net. 

Sonra o taraftarı da algı yoluyla başka yönlere çekiyorlar; yönetime tepki. Aslında taraftarın 

tepki göstereceği yer belli; Federasyon ve onun hakem kurulları falan ya! Arkadaşlar ben 1980 

yılından bu yana tribündeyim, tribünün içerisindeyim, tribünün ne olduğunu da gayet iyi 

biliyorum. 2004-2007 yılları arasında dernek başkanlığı da yaptım. Halen daha tribündeyim. 

Ama yazık ediyorlar ya! Türk Futbolunu Fenerbahçe üzerinden katlediyorlar. Ayıptır günahtır! 

Ülkede zaten hiçbir kurumu konuşamıyoruz. İnsanlar da bir tuhaf. Tepkisini neye vereceğini 

şaşırmış durumdalar. Ya yeter artık diyorum! Buramıza kadar geldi yeter artık diyorum! Biz 

mücadelenin içinden gelen mücadeleci bir taraftarız. Bizim kulübümüz de öyle. Yeter ya başka 

yerlere de tepki göstereceksek gösterelim! Benim diyeceklerim bu kadar. 

  

Konuşmacı SELMAN ARINÇ 

Aslında benim konuşmam 3 Mayıs’a göre ayarlanmıştı fakat program değiştiği için önemli bir 

bilgi arz etmek istiyorum. Bildiğiniz gibi yılbaşından itibaren müzedeki arkadaşımız emekli oldu, 

onun yerine bir hanımefendi atandı. Yönetimin de katkılarıyla olması gereken bir iyileştirme 

başladı. Fenerbahçe’ye yakışır bir hal aldı ve sevimli bir hale geldi. Ve biz bugüne kadar yapmış 

olduğumuz çalışmalarda çok etkili bir çalışmaya başladık. Envanter çalışmasını çağımıza uygun 

hale getirdik. Dijital yazılımlar temelinde ilerlemektedir. Yurtdışından gelen bir teknolojiyle dijital 

envanter sistemiyle kaydedilmektedir. Her bir eserin kendine ait numarası vardır. Bu numaralar 

sayesinde kayıp ve kaçak eser durumunun önüne geçilecektir. Bugüne kadar yapılmamış olan bu 

kapsamdaki envanter çalışması müzemizi daha güvenli bir hale getirecektir.  

Şimdi 3 Mayısla ilgili hazırladığım konuşmayı yapacağım. Bir husus var herkesin bilmesini 

istiyorum, kuruluş tarihleri birbirine çok yakın olan futbol kulüpleri arasındaki rekabet her alanda 

devam etmektedir. Bu tatlı ve ezeli rekabet rakiplerimiz tarafından saha dışlına çıkarılmıştır. 

Kulübümüzün tüzel kişiliğine karşı acımasızca hareketler vardır. Artık çok iyi anlamamız 

gerekiyor. Türkiye çapındaki tüm taraftarlar olarak birbirimize sımsıkı kenetlenmemiz gerekiyor. 



Bu bir zorunluluktur. Bu lafla olmuyor. Bunu artık uygulamalıyız. Sadece yönetimden ve 

başkandan beklemeyeceğiz. Biz Fenerbahçe için ne yaptık dememiz lazım. Bu bakış açısından 

yola çıkarak, Fenerbahçe tarihine dair yapılan tahribatın yanı sıra özellikle ordu kumandanı 

Mustafa Kemal Paşa’nın 3 Mayıs 1918 günü kulübü ziyaret ettiğine dair bilgilerdir. Bir kısım taraf 

bu ziyaretin gerçekleşmediğini iddia edip kitap yazıyor. Benim buna cevap vermem gerekiyor. 

Bu bahse konu kitabın yazarı 3 Mayısta Atatürk yurtdışındaydı diyerek şanlı tarihimizi 

yalanlamaya çalışıyor. İnce ve alaylı bir üslupla da bizi sahtecilikle suçluyor. Bu kpnuyla ilgili 

gereken cevap uygun bir dille muhataplarına tarih çalışma organizasyonundaki arkadaşlarım 

tarafından ivedilikle verilmiştir. Huzurunuzda tarihçi arkadaşlarıma teşekkür etmek istiyorum.  

 Atatürk’ün kulübü ziyaretine dair 1. Kanıt, Milli Savunma Üniversitesi Kara Harp Okulu internet 

sayfası var. Atatürk tedavi amaçlı 18 Mayıs 1918’de yurtdışına çıkıyor. 3 Mayıs’ta kulübümüzü 

ziyaret ediyor. 4 Mayıs günü gazete haberini bulduk. 3 Mayıs 1918 tarihinde Mustafa Kemal Paşa 

kulübü ziyaret ederek, kulübün hatıra defterine yazı yazdı. Mustafa kemal paşa sadece kulübü 

ziyaret etmedi, günün çoğu bölümünü statta geçirdi. Sizleri her sene 3 Mayıs’ı stadımızda 

şölenlerle kutlamaya davet ediyorum. Ayrıca 29 Ekim 2023 günü aziz Türk milleti olarak coşkuyla 

kutlamaya çağırıyorum. 100. Yıl Fenerbahçe Atatürk Stadı olarak değiştirilmesi görüşüyle yüce 

heyetinizin takdirlerine sunuyorum. 

  

Konuşmacı KÖKSAL ÖZBEK 

Şimdi söyleyeceğim ifadelerde takdim tehir vaziyeti var. Önceki 3 yüksek divan genel kurul 

toplantısına mazeretime binaen katılamamıştım, dolayısıyla bu konuşmamdan nasip oluyor. Yeni 

Yüksek Divan Kurulu Başkanımız Sayın Uğur Dündar ve ekibine tebrik ve başarı dileklerimi, önceki 

başkan Sayın Vefa Küçük ile arkadaşlarına hizmetleri için teşekkürlerimi belirtiyorum. Muhterem 

hazirun, kulüp tüzüğümüzün 3. maddesi var. Kulübümüzün tesis ve faaliyetlerinden üyelerin 

yararlandırılması gereğini amir hükme bağlıyor. Malumlarınızdır, Anayasamızda bazı maddelerin 

değiştirilmesi memnudur. Hiçbir anayasa tadilatında bu maddelere dokunulamaz. Kulübümüzün 

anayasası tüzüğümüzdür. Tüzük tadili yapılsa dahi bazı maddelere dokunulmamalıdır. Bu 

cümleden olarak tüzüğümüzün meskür üçüncü maddesinin amir hükümleri asla 

değiştirilmemelidir. Bir süre önce andığımız üçüncü maddeye rağmen Dereağzı Tesislerimizde 

kısa bir dönem Fetret günleri yaşanmıştı. Kulübün sahibi olan üyelerin bu mahale duhul etmesi 

yasaklandı. Hem tüzüğümüze hem de vicdani ilişkilere aykırı olan bu durum tepki çekti, nihayet 

gerçek hasıl oldu ve batıl zahil oldu. Ücra bir mahal üyelere açıldı. Ancak bu yer üyelerin ciddi 

ilgilerine mazhar olmadı.  



Yılların getirdiği muteber yerleşik düzen tahrip oldu, ipi kopmuş tespih taneleri gibi herkes bir 

yana saçıldı. Aslında Dereağzı Tesisleri, üyelerimizin kadim toplanma alanıdır. Sayın Aziz Yıldırım 

dönemi öncesindeki tesis zafiyetinin bulunduğu dönemde ufak bir toplanma ve yemekhane 

mahalli ve onun yanında da boks takımının çalışma yaptığı çadırdan biraz büyükçe bir salon vardı. 

Yağışlı havalarda çamura batmamak için sağlam zemin arayarak bir balet maharetiyle hoplaya 

zıplaya buralara ulaşırdık. Büyük Başkan Sayın Aziz Yıldırım, Dereağzı’nı bugünkü haline ulaştırdı 

ve üyelerimiz Fenerbahçe’nin şanına yakışır şekilde bir araya gelmeye başladılar. Dileriz ki bu 

yerleşik toplanma düzenine tekrar müsaade edilir. Değerli hazirun, bir Fenerbahçe tablosu 

çizelim. Atatürkçü, vatansever, cumhuriyetçi, dünya çapında bir sivil toplum örgütü, ünlü yazar 

Yalçın Doğan ki Beşiktaşlıdır, Fenerbahçe için şöyle diyor: ‘Fenerbahçe Cumhuriyeti’ ve ilave 

ediyor, ‘Süper Lig iki gruba ayrılır. Birinci grup, Fenerbahçe Spor Kulübü; ikinci grup, diğerleri’. 

Mustafa Kemal Atatürk’ün Fenerbahçeli olduğu biliniyor. 

Bu durum başkanlarımızdan merhum Sabri Toprak’ın yer aldığı bir toplantıda bizzat kendileri 

tarafından ifade ediliyor. Kulübümüzün önemli özelliklerinden biri de 9 dalda yarışması ve 

şampiyonluklarda devamlılığı bulunmasıdır. Şimdi bu çaptaki kulübün 9 yıldır futbolda 

şampiyonluktan uzakta kalması yüreğimizi sızlatıyor. Umarız ki önümüzdeki yıl bu hasret biter 

inşallah. Değerli hazirun, bir televizyon programında hakemlerin bazılarının ‘Fenerbahçe’nin 

şampiyon olmasını engelleyeceğiz’ dediği söylendi. Başlangıçta bu iddiaya uygun gidişat oldu, 

bilahare hakem haksızlıkları hız kaybetti, bu kez Jorge Jesus’un hataları arayı kapattı. Ezeli 

rakibimize sahamızda mağlup olmak kırılma noktası oldu.  

Temennim değil, tahminim o ki 9. şampiyonsuzluk yılını yaşayacağız. İnşallah yanılırım. Gelecek 

sezon başarılı olmamızı temenni ediyorum. Eğer bu başarıyı elde edemezsek Fenerbahçe 

Cumhuriyeti derin yara alır. Üstelik milyarlarca borç ve yılda milyarlık faiz ödemesiyle maazallah 

çöküş süreci başlayabilir. Servet kendisinin, yönlendirmek bize ve haddimize düşmez ama 

Türkiye’nin en zengin insanı olan Başkanımız Sayın Ali Koç, gereken düzenlemeleri yapmalıdır 

diye düşünüyorum. 2018 seçimlerini açık farkla kazanmasının dayanağının süper zenginliği 

olduğu inkar edilemez. Çünkü camiamız kendisinden yalnızda süper transferler değil, aynı 

zamanda borç yükünü de izale etmesini bekliyor. Fenerbahçe tarihinin büyük başkanlarından Sn. 

Aziz Yıldırım bundan böyle aday olmayacağını belirtti. Başkanlık makamı için birçok liyakat 

üyemizin bu konuda niyetli olmadığı ifade ediliyor. Sn Ali Koç’un tekrar aday olup seçilerek 

kulübümüzü mali ve sportif başarılara taşımasını temenni ediyorum. Saygı ve sevgilerimle.. 

 



Sn. Genel Sekreterimizin izahatalarından anlaşıldı ki rahmetli Başkanlarımızdan Başbakan Şükrü 

Saracoğlu’nun kapanmaktan kurtardığı ezeli rakibimizin kulübümüze yönelik kumpaslarını 

ibretle dinledik. Bir anımı da iki cümleyle söyleyeyim. Üniversitesinden sınıf arkadasım var. GS 

lisesi mezunu ve üyesi. Benim GS’li olmamdan ileri bir özelliğim var. Nedir dedim. Fenerbahçe 

düşmanlığım dedi. O ayıpta sana yeter dedim. 

  

Konuşmacı ÖMER ATİLLA TUNÇAY 

Emekliyim. Vaktim çok. Her şeyi gözlemliyorum. Spordan değil, açık tribünden gelen bir 

Fenerbahçeliyim. Bu semtte doğdum, büyüdüm. 1947’den beri maçlarımızı takip ederim. 1948 

senesindeki şampiyon takımımı sayarken bugün ne yazık ki takımın ismini sayamıyorum. Bunu 

yaşlılıktan zannetmeyin. İstikrar yok. İstikrar olmayınca amiral gemisi futbolda başarı yok. Ünlü 

bir filozof der ki, ‘ektiğiniz tohuma göre değil, elde ettiğiniz hasata göre karar verin.’ Milyonlar 

sarf ediyorsunuz, tohum ekiyorsunuz, oyuncu alıyorsunuz ama hasatta bir şey yok. Sürekli şerefli 

ikincilikler. Bunun içindir ki temennim futbolda istikrarın sağlanması. Benden evvel ki Köksal 

Beyefendi tüzüğümüzün üçüncü maddesini okudu. Söylesem faydası yok, susam gönül razı değil 

der. Ben de susmayarak bazı şeyleri açıklayacağım. Şimdi tüzüğümüzün 58. maddesini 

okuyacağım: ‘Sosyal tesisler, üyeler ve temsilci üyeler ile sporcuların gereksinimlerini karşılamak, 

boş alanlarını değerlendirmek, sporcular arasında dayanışma sağlamak, birlik temin etmek 

maksadıyla kurulur, düzenlenir…’ Şimdi görüyoruz ki bundan evvel Dereağzı’nda bir lokalimiz 

vardı. 19 Eylül’de bir kapatıldı. Neden kapatıldı hala anlamıyorum. Sonra bize bir yer tahsis edildi 

havuzun kenarında. Bu halimizle 1 km yürüyoruz, 1 km de geri dönüşümüz var. Orada 

oturuyoruz. Haydi kabul ettik, oturduk ama orası da kapandı. Bize daha evvelden garaj olarak 

kullanılan bir yeri tahsis ettiler. Depremden yıkılmış gecekonduda kullanılan konteyner gibi 

konteyner konuldu asfaltın üstünde. Bizi orada oturtuyorlar. Şimdi soruyorum Sayın Genel 

Sekreterimiz, Sayın Yönetim Kurulu Üyelerimiz bir defa gördünüz mü orada i insanlar nasıl 

oturuyor. Genel Sekreterimizi divandan divana görüyoruz, bazı zamanlarda aramızda olmuyor, 

görmüyoruz. Bırakın insanlar konuşsun, tenkitten kaçınmayın. Tenkitler yol göstericidir. 

Dereağzı Tesisleri… Maziyi bilmemiz lazım. Burası bakatlıkken bu durum buraya nasıl geldi? Ben 

bilirim. Son olarak marşımız var, ‘Mazinde bir tarih yatar’ deniliyor. Ama şimdiki yeni neslin 

mazisi 1960’tan sonra başlıyor. Verilen isimler 1960’tan sonraki isimler. Şimdi soruyorum Zeki 

Rıza Sporel’in ismi nerede var? Kimdir biliyor musunuz? Bu insan Fenerbahçe’de sporculuk 

yapmış, tenis oynamış ve 1923 senesinde Harington Kupası’nda takımın kaptanlığını yapmış. 

Böyle bir insanın ismi alınmıyor. Söylemesi ayıp, Can Bartu için günler yapıyorsunuz ama Zeki  



 

Rıza Sporel de ne kadar gol atmış daha iyi bilmeniz azım. Gençliğimde Cihat Arman diye bir 

kalecimiz vardı. Gençliğin idolüydü, sarı kazağıyla, beyaz şapkasıyla. Bu insanı neden 

hatırlamıyorsunuz? Ayrıca Melih Kotanca diye bir sporcumuz var. Bu insan 400 metrede Balkan 

Şampiyonu olmuş. İki branşta hizmet etmiş. Benim kanaatime göre Fenerbahçe’nin olduğu yerde 

bir Fener var. Oraya bir anıt yapın. Fenerbahçe’ye hizmet etmiş insanların isimlerini gümüş 

plaket şeklinde yazarak oraya nakşedin. Hepinizi en derin sevgi, saygıyla selamlıyorum. 

 

FB TV Muhabiri Nihat Mangura MHK Başkanı Lale Orta’ya Kulübümüzün yazdığı mektubu ve 

Sayın Orta’nın cevabi mektubunu kürsüde üyelerimize arz etmiştir. 

 

Yüksek Divan Kurulu Başkanı Uğur Dündar 

Benim gördüğüm kadarıyla Fenerbahçe Kulübümüz çok net bir şekilde yaşadığı mağduriyetleri 

ve hakem yanlışlarının sebep olduğu sonuçları MHK Başkanı Sayın Lale Orta’ya çok somut 

maddeler halinde örnekler vererek bildirmiş ancak Sayın Orta alelusul, çok yuvarlak cevaplarla 

bu soruları geçiştirmiş. Ben net bir cevap göremedim. Bunu takdirlerinize sunuyorum.  

Şimdi konuşmaları değerlendirmesi amacıyla Sayın Başkanımıza söz vereceğim. Ondan sonra 

da geleneksel bir maddemiz var. Yaz dönemine giriyoruz. Havuz kullanımıyla ilgili olarak bizim 

yönetime önerimiz ve yönetimin takdiri ile ilgili yazışmaları Sayın İsmail Tepecik, Sayın 

Başkanımızın konuşmasından sonra sizlere sunacak. Lütfen ayrılmayın. Evet Sayın Başkanım 

buyurun. 

 

 

Fenerbahçe Spor Kulübü Başkanı Ali Koç 

Sayın Uğur Dündar, Sayın Yüksek Divan Kurulu, Denetim Kurulumuz,  Sayın üyelerimiz, Yönetim 

Kurulu Üyelerim, değerli basın mensupları hepinizi sevgi ve saygıyla bir kez daha selamlıyorum. 

Vefat eden üyelerimize başsağlığı diliyorum, nurlar içinde yatsınlar. Yüksek Divan Kurulu Üyesi 

olma hakkı kazanan herkese de aramıza hoş geldiniz, ‘hayırlı uğurlu olsun’ diyorum. 40 ve 50. 

yıl beratları alanlara da nice yıllar dilerim. İnşallah bizler de o günleri, o yılları görürüz. 

  

 

 



BÜYÜK ACILAR YAŞADIK VE AYNI ZAMANDA ÜLKE OLARAK NASIL DAYANIŞMA İÇİNDE 

OLDUĞUMUZU GÖSTERDİK 

  

Çok çabuk birkaç şeye değineceğim. Deprem konusuna Burak Bey girdi. Burada son 

görüştüğümüzde Adana Demirspor maçını konuşuyorduk, iki gün sonra Konyaspor maçımız 

vardı. 6 Şubat depremini yaşadık. Allah değil bize düşmanımıza bile böyle bir felaket, böyle bir 

acı bir daha göstermesin. Çok zor günler yaşadık. Büyük acılar yaşadık. Aynı zamanda gururu 

yaşadık. Ülke olarak nasıl dayanışma içinde olduğumuzu ve dayanışma ruhunu gösterdik. 

Futbol özelinde, spor kulüpleri özelinde nasıl dayanışma olduğunu gösterdik. Tırlar dolusu 

ihtiyaç malzemeleri burada doğru bir şekilde ayrılarak, doğru bir şekilde kalem kalem tırlara 

yüklenerek bölgeye yollandı. Burada emeği geçen herkesi tüm vatandaşlarımızı, renkten 

bağımsız elini taşın altına koyan, ‘çorbada tuzum olsun’ diyen herkese çok çok teşekkür 

ediyorum. Güzel iş çıkarttık. 

  

KAMPANYAMIZDA 113 MİLYON TL TAAHHÜT EDİLDİ. 4 BİN, 5 BİN KİŞİ ARASINDA BARINMA 

İHTİYACINI TAMAMLAMAK ADINA ÇALIŞACAĞIZ 

  

Sarı Lacivert Derneği’ni tebrik ediyorum, çok güzel bir çadır kent kurmuşlar. 23 Nisan’ı orada 

kutladık. Konteynır kentten bahsetti size Sayın Genel Sekreterimiz, onlar da maça gitmek için 

ayrıldılar, yolları açık olsun inşallah 3 puanla dönerler. Kahramanmaraş’ta 500 konteynerlik bir 

projemiz var. Aynı zamanda TFF’nin ‘Omuz Omuza’ kampanyasıyla ilgili de 500 konteynerlik bir 

projemiz var. Aşağı yukarı 4 bin, 5 bin kişi arasında barınma ihtiyacını tamamlamak adına 

çalışacağız. 113 Milyon TL taahhüt edildi bizim kampanyamızda. Derneklerimiz, kongre 

üyelerimiz, taraftarlarımız, Fenerbahçeli iş adamları… Hepsinden Allah razı olsun. Sağ olun, var 

olun.113 milyonun 98’ini tahsil ettik, 1 Mayıs’a kadar da kalanını tahsil edeceğiz. Yurt dışı 

derneklerimize de özellikle teşekkür etmek istiyorum. Maaş ödemek için para bulamadığımız 

bir dönemde 113 milyonun ya da 100 milyonun şu an orada durması...Camia olarak güzel iş 

çıkarttığımızı düşünüyorum. 50 milyonu Türkiye Futbol Federasyonu’na verilecek, onlar kendi 

yaptıkları konteyner projeleri arasında bir Fenerbahçe Konteynır Kent yapacaklar, diğer 500’ü 

de biz Kahramanmaraş’ta yapacağız. TFF ile yaptığımız projeyi de mümkünse izin alabilirsek 

Antakya’da yapmak istiyoruz. Katkı veren herkese teşekkür etmek istiyorum. 

  

 



STADIN İSMİ KONUSUNU MALİ GENEL KURUL’DA OYLAMAYA SUNACAĞIZ 

Stadın ismi konusu 1 senedir gündemimizde bildiğiniz üzere. Değişen hiçbir şey yok bu 

konudaki irademiz, arzumuz, isteğimiz çalışmalarımız konusunda. Mali Genel Kurul’da da bunu 

bir oylamaya sunacağız. Öyle bir mecburiyetimiz yok ama ne kadar çok katılım sağlarsak o 

kadar iyi olur diye düşünüyorum. 14 Mayıs’ta seçimler var. Seçimlerin sonucu ne olursa olsun 

ülkemiz için hayırlara vesile olmasını temenni ediyorum. 

 

 

BİZ BU İŞE BAŞ KOYDUK 

4 Nisan konusuna çabucak değinmek istiyorum. Burak Bey detaylı bilgi verdi, Fethi Bey sağ 

olsun İrfan Bey ile televizyonda anlattı. Şunun farkına varıyorum; bu konu aslında çok 

bilinmeyen bir konu. Çok az insanın ne olduğu, ne ettiği… Yani bir sürü insan hatırlamıyor, 

hatırlayanlar da detayını hiç bilmiyor. Biz bu işe baş koyduk. Ben bunu başkan olduğumdan beri 

söylüyorum; Türkiye Cumhuriyeti Devletinin ayıbıdır, bunun ortaya çıkmaması! Epey ciddi 

mesafe kat ettik. Bu çıkacak, öyle de böyle de çıkacak. Kim yaptı, nasıl yaptı, niye yaptı…  Şimdi 

sizlere birkaç bilgi vermek istiyorum. Aslında bu olaydan birkaç gün önce 31 Mart’ta Savcı Selim 

Kiraz öldürülmüştü. 81 ilde elektrik kesilmişti, hatırlarsınız! 236 Balyoz sanığı da beraat etmişti. 

Acaba 15 Temmuz’dan 15 ay önce olan bu olaylar bir şeyin altlığını oluşturmak için yapılan 

olaylar mıydı, tam bilmiyoruz. Ancak şunu biliyoruz, dosyaya bakan 34 polis, 1 bekçi, savcı ve 

hakim hepsi FETÖ’den ihraç! Son derece alelacele, hızlı, yüzeysel, üstünkörü yapılmış bir dosya 

incelemesi. Kullanılan silah son derece özel ki bunları da ilerleyen zamanlardan anlatacağız. 

Ama en çarpıcı konuyu söyleyeyim ve bunu da burada kapatmak istiyorum ama artık sizler de 

lütfen biraz topa girin,  elinizi taşın altına koyun, bu hepimizi ilgilendiren bir konudur, bu 

hepimizin namusudur. Sadece Fenerbahçe’nin değil, Türkiye’nin namusudur. Orada feci olay, 

istenen, hedeflenen yapılsaydı… Bu kulüp bitmez, bu kulübü terör örgütü de bitiremez, kimse 

bitiremez ama Türkiye için çok vahim sonuçları olabilecek olaydı. Bu kadar önemli bir dosya ya 

Terörle mücadelede ya da Organize şubede bakılması gerekirken çok basit bir olaymış gibi 

Asayiş tarafından ele alındı. Bunu burada söylüyorum, bunu kapatıyorum. Ama içiniz rahat 

olsun, ferah olun. Biz, bu işin dibine kadar ineceğiz. Öyle de ineceğiz, böyle de ineceğiz. 



CAMİAMIZ MÜCADELE ETTİĞİ HER ALANDA HER BRANŞTA HEP TEPEYE OYNUYOR. 

RAKİPLERİMİZ DEĞİŞİYOR AMA FENERBAHÇE HEP İŞİN İÇİNDE VAR 

 

Bu hafta sonu yoğun bir hafta sonumuz var. Birkaç saat sonra Ziraat Bankkart ile final için maça 

çıkacağız. Durum 1-1 ve 2-1 yapan finale çıkıyor. Nispeten 5 takım sporlarında olan 

yatırımlarımızın en mütevazısı erkek voleyboldu. Buna mukabil Halkbank ve Ziraat Bankkart, 

inanılmaz bütçelerle çok iyi takımlar kurdular. Bizim buraya kadar gelmemiz bile çok önemli. 

Halkbank herhalde Avrupa’nın en kuvvetli takımlarından biri. İnşallah bu akşam Ziraat’ı yener 

en azından burada da finale çıkarız. Tekerlekli Sandalye Basketbol Takımımız, EuroCup için dün 

iki maç yaptı; birini kazandı, birini kaybetti. Bugün bir maçları daha var. Onların da yolu açık 

olsun.  Voleybol Kadın Takımımız Türkiye Kupası’nda bugün Türk Hava Yolları’nı yenerse yarın 

muhtemelen rakip VakıfBank olacaktır, orada da bir final var. Geçen hafta finaller vardı. 

Devamlı bir mücadele, bir rekabet içindeyiz. Bu akşam Sivasspor’la maçımız var. İnşallah 

oradan 3 puan alıp yarınki derbi öncesi istediğimiz noktaya gelmek ki geçen hafta 

yaşadıklarımıza biraz sonra değineceğim. Ama öyle bir şey ki Fenerbahçeli olmak bir gün 

cennet olabiliyor, ertesi gün cehennem demek istemiyorum ama çok olumsuz noktaya da 

gidebiliyor. İki voleybolda final oynarız belki kupa alırız. Sivas’ta 3 puanımızı alırız belki rakiple 

pazar akşamı 3 puana indirmiş olabiliriz. Bunun tam tersi de olabilir, finallere de 

kalamayabiliriz. Allah korusun beklenmedik bir sonuçla Sivas’ta şampiyonluk konusunda büyük 

darbe de yiyebiliriz. Sonuna kadar mücadele edeceğiz. Elimizden ne geliyorsa sonuna kadar 

yapacağımızı aktarmak istiyorum. En azından camiamız mücadele ettiği her alanda her branşta 

hep tepeye oynuyor. Rakiplerimiz değişiyor ama Fenerbahçe hep işi içinde var. 

  

KÜREKTE 20’DE 20 YAPTIK 

  

Kürek Şubemizi tebrik etmek istiyorum. 5 senede her kupayı kazandık. Bu son şampiyonluklarla 

da 20’de 20 yaptık. Onlara alkış rica ediyorum. İnşallah Paris Olimpiyatları’na en çok sporcuyu 

yollayan biz oluruz. Kotamızı aldık. Kuzey Tunçelli’yi tebrik ediyorum. İnşallah bu kota pek çok 

kotanın habercisi olur. 

  

 



FINAL FOUR İÇİN UMUTLUYUZ 

  

Dün Erkek Basketbolda güzel mücadele ettik. Olympiacos ilk defa sahasında yenildi. Bize nasip 

oldu. Sezon içinde onlardan iki tane ağır yenilgi aldık. Yatırım yaparsınız, yapılanma yaparsınız, 

iyi sonuçlar alırsınız ama her şey detayda. Biz bu sene play-off hedefliyorduk, çok şükür girdik. 

Ama en azından 4 veya 5 olmayı talep ediyorduk. Dördüncülüğü kaybettik. Beşinci olsak 

Monaco’yla oynayacaktık. Neden Monaco’yu istiyorduk? Çünkü sezonda iki kere yendik ve 

Monaco’yu daha iyi bir rakip olarak bekliyorduk. Kızılyıldız maçını alsak böyle olacaktı. Fakat ne 

oldu? 27 saniye kala 3 sayı önde top çaldık, hızlı atak, boş potaya bırakırken bir hata, bir 

pozisyon –kişiye bağlamayalım- bu şekilde gelişmeseydi 5 sayı, 20 saniye kalmıştı ve belki de 

biz çok daha büyük umutlarla Final Four’u konuşuyor olacaktık. Yine umutluyuz ama 

EuroLeague’in en iyi takımına karşı oynayacağız. Dün oradaki atmosferi görmeliydiniz. O 

salondaki taraftar oysa bizde maçlar sessiz geçiyor. Hem hakemi hem bizleri hem takımı hem 

teknik kadromuzu öyle bir boğuyorlardı ki oradan bu takıma karşı çıkmak büyük başarıdır. 

Olympiacos şu an en iyi takım, lider bitirdi. 3 yıldır aynı takım, yapılanması ve hocası kuvvetli. 

Bakalım ne olacak. Ümitliyiz. İnşallah oradan güzel bir sürpriz getirebiliriz. 

  

KADIN BASKETBOLDA İKİ KUPAYI ALDIK 

  

Kadın Basketbola biraz değinmek, emeği geçenlere teşekkür etmek istiyorum. 1954 yılında 

kuruldu. İlk hocamız Altan Dinçer’le Önder Dahi’ydi. Sonra bir ara oldu. 1992 yılında 1907 

Derneği Fenerbahçe Spor Kulübü basketbol şubelerinin sorumluluğunu aldı. 1998-99 kupa 

geldi. Kadında iki kupayı aldık. Sonra Fenerbahçe bu branşa yatırım yaptı ve başarılar arka 

arkaya gelmeye başladı. Son olarak 12 günde 7 maç yapan Takımımız 10 günde Avrupa ve 

Türkiye Şampiyonu oldu. Marina Maljkovic ve teknik ekibe, Genel Menajerimiz Arzu Özyiğit’e, 

kaptanımız Olcay Çakır ve onun nezdinde tüm oyuncularımıza ve şube çalışanlarımıza, ilgili 

Yönetim Kurulu Üyemiz Mustafa Kemal Danabaş’a teşekkür ediyorum ve onları kutluyorum. 

Helal olsun. Son 15-20 yılda üstümüze kara bulut gibi çöken o son etap, son fırsatta istediğimizi 

alamama, onun yarattığı baskı ve psikolojiyi bu maçta geçtik. Rahat da bir maç oldu. 9 Final 

Four, 4 final ve karşılığında istediğimiz yok. Geçen sene 25-30 sayıyla yendiğimiz takıma karşı 

kendi şehrimizde, kendi salonumuzda çok rahat kazanacağımız kupayı alamamak öyle bir baskı 

yarattı ki… Ben bir adım daha öteye gideyim, Yönetim Kurulu arkadaşlarımla bu şubenin 

geleceğini gözden geçirme kararı almıştık, oldu. Şimdi işimiz bu kadroyu muhafaza edebilmek. 



Kemal Danabaş ile Arzu Özyiğit’e özellikle teşekkür ediyorum ki böyle bir kadro 

oluşturabildikleri için. İnanılmaz bir kadro oluşturduk. Sahada neticelerini oynadıkları 

basketbolla gösterdiler. İnşallah takımımızın çoğunu muhafaza eder ve seneye bir kez daha 

kazanırız. Özellikle Rus takımları hala müsabakalarda yokken bizim için arka arkaya 2 kupa 

almak çok önemli. Elimizden geleni yapacağız. 

Emeği geçenlere teşekkür etmek istiyorum. Murat Yosmaoğlu ilk Genel Menajerlerimizden. 

Gerçek anlamda Genel Menajer. Bu şubede döneminde başkanlık yapmış, şube yöneticiliği 

yapmış yöneticiler, Genel Menajerler, hocalar, çalışanlar, teknik ekip, teknik kadro herkesin bu 

kupada emeği vardır. Sponsorlarımıza özellikle teşekkür ediyorum. Alagöz Holding bize 

inanılmaz destek oldu. Yükselen Çelik, Yemeksepeti, Smart Solar’a da çok teşekkür ediyorum 

ama bugüne kadar olan tüm sponsorlarımıza teşekkür etmek istiyorum. İki kupası olan tek 

kulüp. Evet, büyük bir başarı. Burada özel bir teşekkürü Sayın Aziz Yıldırım’a yapmak istiyorum 

çünkü onun başkanlık döneminde Fenerbahçe’nin basketbol vizyonu ve basketbol çıtasının 

çıktığı seviye çok yükseldi. Biz onu devam ettirdik. Önce erkekte başarı geldi, kadında yerelde 

başarı geldi. Şimdi kadında da uluslararası kupamız geldi. Dolayısıyla Sayın Aziz Yıldırım’a özel 

bir parantez açmak istiyorum. 

  

TFF ZİYARETİ 

 Burak Bey pek çok konuya girdi, anlattı. Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) ziyareti. Bunları 

söylüyor olmaktan rahatsızım bunların seviyesine indiğimiz için ama bunların seviyesine 

inmeden bunlarla mücadele edemeyiz. Bunu anlamanızı istiyorum. Ahmet Ketenci, Özgür 

Özaktaç gittik. Aslında çok önceden alınmış randevuydu, iki kere ertelendi. İyi ki de ertelendi, 

üstüne başka konular da geldi. Buradaki esas olay Adana Demirspor, Alanyaspor, Fatih 

Karagümrük, Başakşehir, İstanbulspor maçları garip geçti. Bu maçlarda sadece 4 puan 

kaybettik. Ama çok daha fazla puan kaybedebilirdik. Verilenler, verilmeyenler, goller, kartlar, 

penaltılar… Detayına girmeyeceğim. Ama çalınan puanların yanında çalınmaya çalışılan puanlar 

bizi ziyadesiyle endişelendirdi. Hakem hataları. ‘Kuralına Göre’ programında Burak Bey’in 

anlattığı olaylar. Nasıl? Bu sezon iki maç var hafızalardan silinmeyecek. Biri ‘ofsaytımsı’ maçı 

biri de Anada Demirspor-Fenerbahçe maçı. Hatırlarsanız ben o zaman da demiştim. Bir sürü bu 

kadar pozisyonun olduğu maç dünyada çok enderdir. Bir iki pozisyon değil bir sürü pozisyon 

konuşuyoruz. Bunlar arttı. Gittiğimiz yerlerde dayak yemeye başladık. Kartlar gösterilmiyor. 

Başakşehir maçında yine devam etti bu ama kart gösteren bir hakem çıktı. Bu sefer hakemi 

boğmaya çalıştılar. 



HAKEMLER ETKİLENİYOR 

Kuralına Göre programında Adana Demirspor maçının olmaması, olan maçlar ve olan maçlarda 

verilen mesajlar.. Niye önemli? Hakemler etkileniyor. Bu yapılan algıdan Türk hakemleri 

etkileniyor. Güç nerede, kuvvet nerede, kim daha çok medyada, sosyal medyada gürültü 

çıkartıyor. TFF kime daha çok kulak veriyor, kimden etkileniyor. Bu ne yazık ki hakemlerimizi 

etkiliyor. MHK ve hakemler üzerinde yapılan algıları biliyorsunuz. PFDK ve Tahkim Kurulu’nda 

az önce ifade edilen iki kişi… Biz çaycı alırken sosyal medya araştırması yapıyoruz. Hakikaten siz 

bu araştırmayı yapmıyor musunuz? Sorduğumuz zaman ‘yapmamışlar’ dediler. Yapmıyorsanız, 

ayıp. İnşallah yapmadığınız için çıkmıştır, talimatla değil. O şüphemiz olduğu için gittik. Hatta 

bize şöyle söylendi: ‘Tahkim Kurulunun oğlu yanlışlıkla babasının telefonu ile oynarken beğeni 

yapmıştır.’ Biz de onu yedik, ‘peki' dedik. Aslında bu kişiler derhal istifa etmeli. Onuru olan kişi 

istifa eder. Federasyon onurluysa bunlar istifa etmiyorsa ‘lütfen istifa edin’ der ama ülkemizde 

onurun da kıymeti yerlere düştü. Ne yazık ki. 

FENERBAHÇE’Yİ ŞAMPİYON YAPMAYIN DİYE TALİMAT MI ALDINIZ? 

Biz gittik, bütün bunları anlattık. Ve dedik ki, ‘Sn. Başkan bütün bunları yan yana 

koyduğumuzda artık biz iyi niyetten şüphelenmeye başladık’ Sizin de bizim de kıymetli 

vaktimizi boşa harcamamak için aldıysanız bir talimat söyleyin, biz de ona göre kendi işimize 

bakalım. ‘Fenerbahçe’yi şampiyon yapmayın diye bir talimat mı aldınız?’ Daha evvelki 

federasyonlarla da biz yaşadık. Zaman gösterecek ama biz en ağırını bu kulübün 18 sene 

başkan vekilliğini yapmış  kişinin başkanlığında yaşadık. En ağır yaptırımları, en ağır hataları, 

limitlerle bizi köşeye sıkıştırmak … Dolayısıyla biz her branşın federasyonu ile görüşüyoruz. 

Gayet normal. Basketbol, voleybol federasyonlarına gidiyoruz. Niye bu konu olmuyor?  Biz her 

gittiğimiz federasyona gitmeden önce açıklama mı yapacağız? Gittikten sonra da bunları mı 

konuştuk, diyeceğiz. Böyle bir saçmalık var mı? Başka kulüpler gittiği zaman haklarını arıyorlar, 

Fenerbahçe gittiği zaman altında bit yeniği aranıyor. 

 

 



YETER ARTIK 

Malum kulübün başkanına sesleniyorum. Biz randevu alıp, gittik. Oraya medya mensubu 

çağırmadık. Uzaktan fotoğraf çektirmek için kurgular yapmadık. Siz randevu almadan o eski 

bürokrat olan içerideki köstebeğinizle beraber oraya habersiz gitmişsiniz. Ne konuştuğunuzu 

bilmiyorum. Biz gittik diye oraya gittiyseniz yazık size. Biz kendi işlerimizi konuşmaya gittik. 

Değil sizin maçın hakemini kendi maçımızın hakemini bile konuşmadık. Yeter artık, bu nasıl 

zihniyettir. Bu nasıl bir anlayıştır, bu nasıl fıtrattır. Bunu anlamakta çok zorluk çekiyorum ama 

her zaman meyvesini aldıkları için oradaki köstebek sabahtan akşama kadar çalışıyor. Biz onları 

seçtiğimiz zaman Türk futbolunu yönetmesi için seçtik. Bir kulübün menfaatlerini kovalaması 

için seçmedik. Sn. Başkana da burada tekrar söylüyorum, ‘Dikkat edin bu kişiye.’ 

Rakibe geleceğim. Ben bir dosya hazırlatmışım. Sn. Erden Timur için. Hiç onu ciddiye almadım. 

Ta ki Fatih Altaylı ağır bir yazı yazana kadar. Demek ki o da etkilenmiş. Bakın algı nasıl… Fatih 

beye bir telefon uzaktayız. Açıp sorabilir. Böyle bir şey oldu mu, diye. Biraz sonra anlatacağım 

olay çünkü bir sürü insan için gerçekleşti. Bunlar özel konuşmalar. Kulüpler Birliği içindeki 13-

15 kişi arasındaki konuşmalar. Bunu açıklamak zorunda olmak da bizim tarzımız değil 

ama açıklamak zorundayız, çünkü kamuoyuna yansıdı. Ben herhangi bir yanlış anlamaya mahal 

vermemek için önce Sn. Metin Öztürk’ü aradım. 'Siz böyle bir şey dediniz mi?' dedim. ‘Ben 

dosya hazırlıyorum’ diye. Konu birebir benim hatırladığım gibi o da aynı şekilde hatırlıyor. Böyle 

bir şey de söylemediğini söyledi. 

Kulüpler Birliği toplantısındayız. Sn. Metin bey kulübünü temsilen geldi. Ben kendisine az önce 

Burak beyin anlattığı konular gibi yapmayın, algı operasyonları, gazetecilerin yazdıkları…Bir 

gazetecinin tek işi Fenerbahçe’ye ve özellikle Ali Koç’a karşı haber yapmak olabilir mi? Tek 

işleri.. Mütemadiyen.  TSYD uyan. Böyle insanları içerisinde tutuyorsanız, uyanın. Çünkü yarın 

bir gün size de maliyeti olur. Konuşuyorduk, Metin bey çok medeni bir şekilde ‘Niye aranızda 

konuşmuyorsunuz’ dedi. Biz aramızda değil, devamlı çağırıyoruz. 'Televizyona çıkalım, herkes 

eteklerindeki taşı döksün. Artık milleti germeyelim. Kamuoyu da kim haklı, kim haksız karar 

versin. Bu kadar basit. Bugüne kadar kime çağrı yaptıysam kimse çıkmadı ama orada da ne 

hikmetse. Böyle yapalım' dedim. Kimi istiyorsa yanında getirsin. Orada başka bir muhabbet 

geçti ama burada söylemek şık olmaz. 'Bize bu kişi hakkında bir sürü bilgi geliyor, tutulmayan 

sözler, zamanında teslim edilmeyen mülklerle ilgili, biz buna mı tenezzül edelim' dedim. 'Bu 



seviyeye mi inelim' dedim. Bu iş döndü Ali Koç dosya hazırlıyor. Benim dosya hazırlamaya 

ihtiyacım yok. Bu konuyla ilgili internette siteler var. Ben ne dosya hazırlayacağım. Nasıl bir 

itibarsa bu. Az önce de söylediğim gibi tutulmayan sözler, zamanında yapılmayan teslimatlar 

vsvs. Bununla ilgili siteler var, mağdurların. Hakikaten çok yazık. Sn. Altaylı da gerçekleri 

öğrenmek isterse benimle veya Metin beyle görüşebilir ama benim için önemli olan Metin 

beyin ağızından çıkan laftır. Onun da hatırladığı konu aynı benim hatırladığım gibidir. 

Rakibimizden konu açılmışken, Burak beyin söylediklerine çok ama çok dikkat edin. Bu çok 

önemli. Bu spor ötesi olay. Para ilişkisi muhakkak irdelenmeli. Para ilişkisi cebinden çıkarıp para 

verdim, havale ettim değil. Araç ödemesi olabilir, birinin çocuğunun eğitim ödemesi olabilir 

vsvs. Faydalar, diyelim. Biz her gün bunu yaşıyoruz. Size yaptığımız küçük bir örnekti. Nasıl bir 

organize yapıyla mücadele ettiğimizi görün. Sadece biz değil yeri geldiğinde başka kulüpler de 

mücadele etmek zorunda ama bunun meyvesini o kadar toplamışlar ki, yaptıklarını çok doğal 

karşılıyorlar. Fonlanan, faydalanan örgüt mü diyeyim, yapı mı diyeyim ne diyeyim…Başta TFF 

olmak üzere özellikle hakemleri, futbolu etkisi altına almak, kontrolü altına almak istiyor. Ve 

hakemler çok etkileniyorlar. Sevgili Fenerbahçeliler bizim tahmin edebileceğimizin çok 

ötesinde etkileniyorlar. Bugün federasyon çıkıp, ‘Kardeşim elinde ne belge var, çıkart’ dese. Bir 

arkasında durabilse, bu kadar rahat hareket etmeyecekler. Mektubunda yazmış, yapı var diyor. 

Ben sordum, Kulüpler Birliği’nde. ‘Ne yapı var Sn. Başkan.’ Klik var diyorsunuz, yapı var 

diyorsunuz. Ne var kardeşim, çıkın anlatın. 

‘ELİMİZDE BELGE VAR’ DİYORSUNUZ. BU FİLMİ GEÇMİŞTE DE GÖRDÜK. AÇIKLAYIN 

‘Elimizde belge var’ diyorsunuz. Bu filmi geçmişte de gördük. Açıklayın. Ben federasyon başkanı 

olsam... Açıkla. Kamuoyuna ne varsa açıkla. Ama er meydanına gelmiyorlar. Alkışlayacağım 

onları, tebrik ediyorum kötülük yapma meziyeti, gücü, kabiliyetinden dolayı tebrik ediyorum. 

Takdire şayan bir camia. Gerçekten. Bunu yaparken herhangi bir vicdani sorun yaşamaması, 

sorgulama yapma ihtiyacı duymaması da çok enteresan.  İnsan yatarken demez mi ‘ben yine 

birine saldırdım, haksızlık yaptım…’ Bilmiyorum. Biz yapamayız. Bunlar trolleriyle, bot 

hesaplarıyla, yöneticileriyle, fayda sağladıkları medya mensuplarıyla, o medya mensuplarının 

yaptığı algıdan da normal medya mensuplarının etkilenmesiyle –Fatih Bey’de de gördüğümüz 

gibi- enteresan bir yapı. Kurumları baskı altına alıyorlar, yalan haberle kamuoyu algısını 



etkiliyorlar, kamuoyunu algılarla manipüle ediyorlar, iftira ediyorlar, itibar suikastı yapıyorlar, 

tehdit ediyorlar. ‘Ligi bitirtmeyiz’ dendiği zaman ‘Ligi bitirmemek gayrimenkul projelerini 

bitirmemeye benzemez’ demek gerekiyordu herhalde. Onu o zaman akıl edememişiz, zaten 

bilmiyorduk. Tehdit etmek, kurdukları yapı, organizasyon, örgüt ne dersiniz bilmiyorum, halkı 

kandırmak… Çoluğu çocuğu kandırmak. Saf duygularla takım tutan, maçlara giden veya evinde 

televizyon seyreden, kahveye giden insanları kandırmak bunların yaptığı. Ve bu şekilde de 

menfaat sağlamak, rekabeti spor dışına çıkarmak. 

Beşiktaş dün bir açıklama yaptı ‘Pusu kültürü’ diye. Bizimle ilgili küçük bir kısım var, tam 

anlayamadım onu ama dikkatinize getiriyorum. Lütfen okuyun, rica ediyorum. Mevcut tabloyu, 

durumu o kadar güzel özetliyor ki. Kim kalem aldıysa da tebrik ederim. 

ŞAMPİYONLUK POSTERLERİNİ REVİZE ETMEK ZORUNDA KALMAYI ALLAH HİÇBİR KULÜBE 

NASİP ETMESİN 

Biraz evvel tarif ettiğim hareket şekli, metodoloji, duruş, fıtrat neyi hatırlatıyor? Hangi yapıyı 

hatırlatıyor size? Hangi örgütü hatırlatıyor? Bu devleti ele geçirmeye çalışan, ülkeyi ele 

geçirmeye çalışan bu terör örgütünün en kuvvetli, en gaddar olduğu dönemde futbolda en çok 

faydayı kim sağladı? Siz faydalanırken biz ise devletin bütün gücünü arkasına almış en şaşalı 

döneminde bu yapıyla mücadele ediyorduk, savaşıyorduk. Bu savaş, bu örgütle verdiğimiz 

mücadele Fenerbahçe tarihinin gurur madalyalarından biridir. Sizin için ise şampiyonluk 

vesilesidir. Şampiyonluk posterlerini revize etmek zorunda kalmayı Allah hiçbir kulübe nasip 

etmesin. Size yine bir konuda şapka çıkarıyorum. Siz her dönemin güçleriyle kol kola olmayı çok 

iyi bilen bir yapısınız. Bu dönemde de bunu nasıl başardığınızı Florya projesini anlatmaya 

başladığımız zaman tüm Türkiye görecek. Not edin bunu. Şu seçimler bitsin. O Florya 

projesinde neler döndüğünü bir anlatalım bakalım adil rekabet mi var, ne var göreceksiniz. 

Şu seçimler bitsin, o Florya projesinde neler döndüğünü bir anlatalım size bakalım adil rekabet 

mi var, ne var göreceksiniz. 



TEKRAR EDİYORUM MERT OLAN ER MEYDANINA ÇIKAR, ARKADAN GÜREŞMEYİN, HAZIRIZ VE 

BEKLİYORUZ 

Özetle sevgili üyelerimiz, büyüklerim, 

Her köşeyi sarmış bu vicdansız, köhne zihniyet ile ciddi bir mücadele veriyoruz ve bu 

mücadeleyi verebilmek için onların seviyesine inmek zorundayız. Lütfen bu konuları hafife 

almayın. Şurada trolleri, 3-5 tane gen, ergen demeyin, bu bir yapı, organize edilmiş bir yapı. Bu 

örgüt kimlerin yuvalarını yıktı! Kimler vefat ettiler. Türkiye’ye bir jenerasyon yok oldu 

bunlardan, bu yaklaşımlardan, örgütten bahsediyorum. Tekrar ediyorum mert olan er 

meydanına çıkar, arkadan güreşmeyin, hazırız ve bekliyoruz. 

‘Türk futboluna pusu kültürünü getirenlere geçit yok’ lütfen okuyun bunu.  Her yerde var. 

Gelelim futbola… Sayın Köksal Özbek, ne olur bir başkan bulun ve bulduğunuz an genel kurula 

gidelim. Arayın bulun. Kapı kapı dolaşıyorsunuz. Hemen hazırız gitmeye. Kapı kapı dolaşıp 

başkan aradığınızı biliyorum. Bulduğunuz an gelin, Genel Kurula gidelim. 

O güzel cümlelerle bezenmiş konuşmalarınızdan dolayı tebrik ederim. Ama çoğunun içi boş ve 

benim de artık sabrım taşıyor. Dolayısıyla bulana kadar da rica ediyorum, altımızı oymayın. 

Ama bulduğunuz an er meydanına ben geliyorum. 

BİZ KÖTÜ OYNARSAK HAKKIMIZIN YENMESİNİ Mİ HAK EDİYORUZ. KÖTÜ OYNADIĞIMIZDA 

HAKKIMIZI KORUMAMALI MIYIZ? KÖTÜ OYNADIK DİYE ‘ÇALDILAR’ DEMEYECEK MİYİZ? 

Sevgili taraftarlarımız, sevgili camiamız, kongre üyelerimiz. Yine garip bir sezon yaşıyoruz. 

Umutlarımız darmaduman oldu, sabrımız taştı, gerginlik tribünlere yansıdı ve bir kez daha ‘yine 

olmadı’ konumuna geldik, geliyoruz. Camiamız çarçabuk bu konuma gelmeye çok müsait. Biraz 

önce sizlere anlattım, diğer camianın paydaşları, trolleri, gazetecileri… nasıl camiasına kol kanat 

geriyor, bizdeyse durum tam tersi. Kol kanat germeyin ama altımızı da oymayın. Şimdi 8 yıldır 

şampiyon olamamanın verdiği çok haklı bir sabırsızlık, çok doğan bir tahammülsüzlük, 

gerginlik… İnsan psikolojisinden az bir şey anlarsanız bunu anlamak mümkün. Bir de sezona 



müthiş başladık, dünya çapında çok iyi bir hoca getirdik, arzuladığımız ve özlediğimiz ezen, 

ezici, saldıran, gol atan futbola döndük. Otoriteler bizi daha ekim ayında şampiyon yapmaya 

başladılar, dolayısıyla beklentiler de çok arttı. Sonra Dünya Kupası arası ve bu ara sonrasında 

değişen gidişat, artan, tavan yapan endişeler ve hiçbir şekilde kabul edemeyeceğimiz ki 

geçmişte de pek çok şampiyonluğu alt takımlara, küme düşen takımlara kaybettiğimiz 

puanlarda kaybettik ama bu senenin özelinde bu iklim, bu futbol, bu hoca, bu kadro, 

beklentiler… sonra da Ümraniyespor, Giresunspor, İstanbulspor’a kendi sahamızda kaybedilen 

puanlar. Bir de kendi sahamızda ezeli rakiplerimizle yaşadıklarımız ki Beşiktaş maçında 

yaşananlar olacak gibi değil, 1-0 ve 50 küsur dakikada 10 kişi kalıyor, penaltı atsan 2-0 ve 3’mü, 

4’mü, 5’mi olacak derken olanı görüyorsunuz. Bu da bir tek bizim başımıza geliyor. Dolayısıyla 

hiçbir şekilde yorum yapmadan bütün bu samimi tepkileri anlayışla karşıladığımızı bilmenizi 

istiyorum. Yalnız sizinle biraz data paylaşmak istiyorum. Yani İstanbulspor maçında da olacak 

gibi değil. İkinci golü atıyoruz, sonra 2-0’dan maç 3-3’e dönüyor. Ama böyle olunca ‘golümüz 

sayılmadı’ diyemiyoruz,  ‘haksız yere penaltı verildi’ diyemiyoruz, ‘penaltımız oldu niye 

verilmedi’ diyemiyoruz. Biz kötü oynarsak hakkımızın yenmesini mi hak ediyoruz. Kötü 

oynadığımızda hakkımızı korumamalı mıyız? Çalınan ve çalınmaya çalışılan puanlar ki bir kaçını 

da çalamadılar, son dakika goller vs. ama İstanbulspor’da çaldılar! Kötü oynadık diye ‘çaldılar’ 

demeyecek miyiz? 

Size bir şey anlatmak istiyorum. Biz bu sene UEFA’ya 107. sırada başladık. 29 Nisan itibarıyla 

107. sıradayken 14500 puanımız varken şu an 30000 bin puanla 58. sıraya geldik. Biz, ilk 25’te 

olmalıyız, 58 kabul edilebilir değil ama ivmeyi göstermek için söylüyorum. 

BİZİ DEĞERLENDİRİRKEN, YORUM YAPARKEN ÖZELLİKLE TARAFTARLARIMIZDAN RİCA 

EDİYORUM, BÜTÜNSEL RESMİ İYİ GÖRSÜNLER! 

Son 10 yılın puan averajını sizinle paylaşmak istiyorum. 2012-2013 sezonundan 2022-2023 

sezonuna kadar bizim en düşük puan averajımız bizim ilk senemiz, 1.35. Son 10 yılın en yüksek 

puan averajı bu sene, 2.20. UEFA’da ivme kazanmışız, puanda son 10 yılın en iyisiyiz ama 

bulunduğumuz noktaya bakın. Sizi anlıyorum ama biz bu sene doğru şeyler yaptık. Köksal 

Bey’in dediği gibi hakemlerden sonra hoca tartışabilirsiniz; ‘niye öyle oynatmadı, niye öyle, niye 

böyle’ ne isterseniz diyebilirsiniz. Bu seneki performansımızla bizim şu an şampiyonluğun 



havasına girmiş olmamız gerekirdi. Sadece 2 maçı size söylüyorum: ofsaytımsı ve Adana 

Demirspor, 5 puan fark ediyor. Ben sadece onlardan dolayı oluyor demiyorum ama bizi 

değerlendirirken,  yorum yaparken özellikle taraftarlarımızdan rica ediyorum, bütünsel resmi 

iyi görsünler! Bizim trollerimiz, bakın ‘troll’ diyorum, Fenerbahçe logolu, isimli, Fenerbahçe’ye 

yakın olduğunu anlayacağınız hesaplar, troll olmayan hesaplar hep bizi aşağıya çekmek için. 

Bizde de organize bir yapı var ama organize yapı hep bize karşı. Yarın başka başkan olsa belki 

de ona karşı. Bizde de bunları besleyenler var. Ama görün diye söylüyorum; öbür camia nasıl 

hareket ediyor, bizim camiamızın sosyal medya aktivitesi… Dün Olympiacos maçını 

seyrediyoruz, ilk çeyrek 26-10 felaket vs. Sertaç Bey yanımdaydı, ne kadar ağır tweetler 

atıyorlar. Maç bitiyor ve o tweeti atanların hiçbirinden bir şey yok. Bari ‘bravo’ deyin, takımınızı 

tebrik edin. Benim sosyal medya hesabım yok. Dün Sertaç Bey’in yanında oturmasam belki 

gerçek zamanını tam bilmezdim, belki arkadaşlar pazartesi raporlardı. Ya adam maç boyunca 

devamlı yazıyor, rezil ediyor, alay ediyor vs. ama maç bitiyor o hesaplardan tık yok. Bakın eski 

yöneticilerimiz var. İşler kötü gittiğinde tweetler vs. ama işler iyi giderken tısss. Ya sen bu 

kulübe yöneticilik yapmışsın. Bir kulübün yöneticisi kendinden sonra o kulübün kötü gitmesini 

ister mi ya? Bu nasıl bir zihniyet? Arkadaşlar silkelenmemiz lazım. Taraftarlarımız sizi 

anlıyorum, anlayışla karşılıyorum, hatta bazı tepkilerinizi takdir de ediyorum ama hiç tasvip 

etmiyorum. Çünkü fayda sağlamıyor! 

HEP DESTEK TAM DESTEK’, ‘PAZARA KADAR DEĞİL MEZARA KADAR’, ‘YENSEN DE YENİLSEN 

DE’ BUNLARDIR BİZİM KÜLTÜRÜMÜZ 

Bizi ayakta tutan, özellikle de 3 Temmuz’da, ‘hep destek tam destek’, ‘pazara kadar değil 

mezara kadar’, ‘yensen de yenilsen de’ bunlardır bizim kültürümüz. Biz böyle büyüdük. Bizi 

böyle eğitildik. Ama bugün bakın rakip takımın gol atanı alkışlanıyor, 1-0 geriye düşelim ikincisi 

için tezahürat yapılıyor. Bu normal mi? Lütfen artık silkelenmemiz lazım. Bizim en büyük 

gücümüz en büyük zaafımız olmak üzere. 

 

 



SON YAPTIĞIMIZ YDK TOPLANTISINDA ŞAMPİYONLUK İÇİN İNANCIMIZ NEYSE, BUGÜN HALA 

AYNISIDIR 

Bağırsınlar, biz ifade özgürlüğüne karşı değiliz ama bize bağırsınlar, maç bitsin bize bağırsınlar. 

Genç oyuncular, sporcular etkileniyorlar. Dolayısıyla son yaptığımız YDK toplantısında 

şampiyonluk için inancımız neyse, bugün hala aynısıdır. Size bir şey söyleyeceğim; bir dostumla 

konuşuyordum ve dedim ki ‘vallahi ilahi adalete olan güvenimi kaybettim’. Dedi ki ‘Şanssızlık ve 

şans yoktur, kimse devamlı şanssız olmaz, kimse devamlı şanslı da olmaz. Bunun bir ortalaması 

vardır, dönemleri farklıdır. Dönecek bir gün’. İnşallah döner. Hepinizi sevgi ve saygıyla 

selamlıyorum." 

 

Yüksek Divan Kurulu Başkanı Uğur Dündar 

Sayın Başkanımıza değerlendirmeleri için çok teşekkür ediyoruz. Ayrıca bu Yüksek Divan Kurulu 

toplantımızda Fenerbahçe aidiyeti ve engin yaşam birikimlerinden süzülüp gelen düşünceleri 

ve bilgileri paylaşan çok değerli Yüksek Divan Kurulu üyelerimizin konuşmalarına da çok 

teşekkür ediyoruz.  Şimdi Sayın İsmail Tepecik’ten havuz konusundaki son açıklamayı alacağız.   

 

 

Yüksek Divan Kurulu Sekreteri İsmail Tepecik 

İsmail Bey “Değerli arkadaşlar, bildiğiniz üzere Tüzüğümüzün 60. Maddesine göre 

Kulübümüzün Sosyal Tesis ve Faaliyetleri ile ilgili ücretler Divan Kurulumuzun önerisi uyarınca, 

Yönetim Kurulumuzca saptanır. Biz Başkanlık Divanı olarak Yönetim Kurulumuza ücret 

saptanması ile ilgili öneride bulunduk. Yönetim Kurulumuz da düşüncelerini bize bildirdi. Şimdi 

sizlere Başkanlık Divanımızın önerisini ve Yönetim Kurulumuzun düşüncelerini sunacağım.” 

Diyerek Yönetim Kurulumuza gönderilen öneriyi okumuştur. 

 

FENERBAHÇE SPOR KULÜBÜ YÖNETİM KURULU BAŞKANLIĞINA 

Tüzüğümüzün “Sosyal Tesis ve Faaliyetlerden Yararlanma” başlıklı 60’ncı maddesi uyarınca 2023 

yılı Kulübümüz tesislerinden faydalanma ve havuza giriş ücretlerinin, önceki sene uygulanan 

ücret tarifesindeki miktarlarda günün ekonomik koşulları nazara alınarak yapılacak artırım ile 

saptanmasını Başkanlık Divanı olarak öneririz.  

Saygılarımızla, 

 

Ve daha sonra Yönetim Kurulumuzun düşüncelerini üyelere arz etmiştir. 



 

 

Yüksek Divan Kurulu Başkanı Uğur Dündar 

Değerli Yüksek Divan Kurulu üyeleri bugünkü toplantımız sona erdi. Katılımlarınıza candan 

teşekkür ediyoruz. Sağ olun, var olun. Sağlıkla kalın. Gelecek toplantıda buluşmak üzere. 

Hepinize sevgiler ve saygılar. 

 

 

 

 

 

                                                                        Başkan 

                         Uğur DÜNDAR 

 

 

 

 

 

 

     Başkan Vekili                  Sekreter                    Yazman                           Yazman 
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